
P R O T O K Ó Ł   NR  VI/2007 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 27 marca 2007 roku 
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Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności: obecnych 14 radnych, nieobecna radna 

Grażyna Prugar-Gołda – usprawiedliwiona (lista obecności w załączeniu). 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Kuźnar            -  Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Izabela Stojak       -  Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Omachel         -  Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Jan Kumor            -  Radca Prawny Gminy Krościenko  

    Wyżne, 

- Anita Fal -  Kierownik Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Krościenku Wyżnym, 

- Lucyna Liput -  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krościenku Wyżnym 

(lista obecności w załączeniu).  

 

 

 
 Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Krościenku Wyżnym za 2006 rok. 
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7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne  

za 2006 rok. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne za 2006 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Krościenku Wyżnym  

za 2006 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek  

i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia  

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość  

i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody za 

osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze oraz dodatku mieszkaniowego 

nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Krościenko Wyżne w 2007 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania spłaty na raty należności pieniężnych Gminy 

Krościenko Wyżne i jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się 

przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa oraz wskazania organu lub osoby do 

tego uprawnionej.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Rady Społecznej działającej 

przy Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  

w Krościenku Wyżnym. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu w podróży służbowej na obszarze kraju, odbywanej 

samochodem osobowym nie będącym własnością pracodawcy przez Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w miejscowości Krościenko Wyżne. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości rolnych położonych w miejscowości Krościenko Wyżne, 

wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa na cele 

związane z inwestycjami infrastrukturalnymi. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych 

na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 

zasadniczego pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 

Gminy Krościenko Wyżne oraz porozumienia w ustaleniu wartości punktu  

w kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w jednostkach 

organizacyjnych Gminy Krościenko Wyżne. 

19. Podjecie uchwały w sprawie zabezpieczenia w formie weksla „in blanco” 

prawidłowego wykorzystania środków z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia środków finansowych w wysokości 

umożliwiającej wykonanie inwestycji p.n. „Budowa wielofunkcyjnego boiska 

sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci i młodzieży w Krościenku Wyżnym” 

w terminie określonym we wniosku. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok i podziału nadwyżki budżetowej z 2006 roku. 

22. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. 

23. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

24. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

25. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Ad. 1 

 Rozpoczynając VI Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne, Przewodniczący 

Rady Gminy – Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych  

oraz obecnych na posiedzeniu. 

 

 

 

 

Ad. 2  

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – 

Antoni Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować 

prawomocne uchwały, ponieważ jest quorum. Zauważył, że w sesji uczestniczy  

14 radnych Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

 

Ad. 3 

 W dalszej kolejności radni przystąpili do przyjęcia porządku obrad. 

 

 

 

Radni oraz Wójt Gminy nie zgłosili wniosków i uwag do proponowanego porządku 

obrad, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego 

porządku obrad. 

 

 

 

W głosowaniu jawnym przeprowadzonym przez prowadzącego posiedzenie „za” 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych (jednogłośnie),  



 4 

w związku z czym porządek obrad VI Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne w dniu  

27 marca 2007 roku został przyjęty. 
 

 

 

 

Ad. 4  

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do przyjęcia protokołów  

z poprzednich sesji.  

 

 

 

Do protokołów z poprzednich sesji radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonych przez prowadzącego posiedzenie głosowań jawnych:  
 

1) PROTOKÓŁ NR I/2006 z I Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

21 listopada 2006 r. (liczący 28 stron) został przyjęty przez Radę Gminy 

Krościenko Wyżne 9 głosami „za”, przy 5 „wstrzymujących się”, 

2) PROTOKÓŁ NR IV/2006 z IV Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 27 grudnia 2006 r. (liczący 15 stron) został przyjęty 8 głosami 

„za”, przy 6 „wstrzymujących się”, 

3) PROTOKÓŁ NR V/2006 z V Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 29 grudnia 2006 r. (liczący 46 stron) został przyjęty 10 głosami 

„za”, przy 4 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

 

Ad. 5 

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do realizacji punktu 

piątego porządku obrad w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy za okres 

międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar przedstawił informację za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach (informacja w załączeniu).  

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. informacji Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach głos zabrał Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec, który odniósł się do ZARZĄDZENIA NR II/18/2007 Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 16 lutego 2007 r. w sprawie ustalenia wysokości stawki  
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za 1 kilometr przebiegu pojazdu w poroży służbowej na obszarze kraju, odbywanej 

samochodem osobowym nie będącym własności pracodawcy. Zauważył on, że Wójt 

przedstawiając zapisy niniejszego zarządzenia stwierdził, iż polecenie wyjazdu 

służbowego samochodem prywatnym jest możliwe jedynie przy wykorzystaniu 

kompletu miejsc. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy stwierdził, 

iż minimum 3 osoby powinny korzystać z wyjazdu np. na szkolenia, aby otrzymać 

polecenie wyjazdu samochodem prywatnym, a tym samym otrzymać zwrot kosztów,  

o których mowa w niniejszym zarządzeniu tj. maksymalną stawkę - dla samochodu  

o pojemności skokowej silnika do 900 cm
3
 – 0,4894 zł, dla samochodu  

o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm
3
 – 0,7846 zł. W innym przypadku 

rozliczenie wyjazdu może nastąpić na podstawie aktualnych cen biletów MKS lub 

PKS. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrała radna Krystyna Lorens. Zapytała ona dlaczego 

przeznaczono środki finansowe na okres 11 miesięcy, o których mowa  

w  ZARZĄDZENIU NR II/2/2007 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia 5 stycznia 

2007 r. w sprawie ogłoszenia i przeprowadzenia konkursu ofert na wykonanie zadania: 

„Dowóz i opieka nad dziećmi niepełnosprawnymi z terenu Gminy Krościenko Wyżne 

do Ośrodka Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczego w Krośnie. 

 

 

Odpowiadając Sekretarz Gminy – Jan Omachel stwierdził, że Ośrodek czynny jest  

11 miesięcy w roku, dlatego Gmina ponosi koszty związane z dowozem jedynie przez 

ten okres.  

 

 

 

Ponownie z prawa do głosu skorzystała radna Krystyna Lorens, która zapytała  

o rozstrzygniecie konkursów ofert na wykonanie zadań: „Działalność szkoleniowa 

dzieci i młodzieży w piłce nożnej na terenie miejscowości Pustyny w 2007 roku”, 

„Działalność szkoleniowa dzieci i młodzieży w piłce nożnej na terenie miejscowości 

Krościenko Wyżne w 2007 roku” oraz „Działalność szkoleniowa dzieci i młodzieży  

w lekkoatletyce i tenisie stołowym oraz organizacja imprez sportowych na terenie 

Krościenka Wyżnego w 2007 roku”. Ponadto zainteresowana była ZARZĄDZENIEM 

NR II/10/2007 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia 22 stycznia 2007 r. w sprawie 

uchylenia zarządzeń własnych. 
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Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że oferentami zostali:  

1) „Działalność szkoleniowa dzieci i młodzieży w piłce nożnej na terenie 

miejscowości Pustyny w 2007 roku” – Ludowy Klub Sportowy „Orzeł” 

Pustyny,  

2) „Działalność szkoleniowa dzieci i młodzieży w piłce nożnej na terenie 

miejscowości Krościenko Wyżne w 2007 roku” – Ludowy Klub Sportowy 

„Wisłok” Krościenko Wyżne, 

3) „Działalność szkoleniowa dzieci i młodzieży w lekkoatletyce i tenisie 

stołowym oraz organizacja imprez sportowych na terenie Krościenka Wyżnego 

w 2007 roku” – Ludowy Klub Sportowy „Wisłok” Krościenko Wyżne  

– w zakresie ponoszenia kosztów zatrudnienia trenera, natomiast  sekcja 

utrzymywana jest ze środków Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Programów Alkoholowych. 

 

 

Odpowiedzi na drugie pytanie radnej udzieliła Skarbnik Gminy – Izabela Stojak. 

Stwierdziła ona, że uchylone zarządzenia dawały możliwość ewidencji rozmów  

z aparatu telefonicznego będącego na stanie Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Pustynach, ponieważ w Domu Ludowym i Remizie OSP znajduje się tylko jeden 

telefon. Jednakże koszty ponosi gmina, więc postanowiono uchylić obowiązujące w tej 

kwestii zarządzenia.  

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zainteresowany był ZARZĄDZENIEM NR II/3/2007 Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 8 stycznia 2007 r. w sprawie ubezpieczenia 

samochodów pożarniczych w 2007 r. oraz ZARZĄDZENIEM NR I/530/2006 Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie przyjęcia na stan 

środków trwałych: „Przystanek przy ul. Południowej k/stawu w Krościenku 

Wyżnym”. Zapytał o okres ubezpieczenia samochodów pożarniczych oraz o koszty 

zawarte w kwocie 6 358,50 zł – środek trwały „Przystanek przy ul. Południowej 

k/stawu w Krościenku Wyżnym”. 

 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że kwota 6 358,50 zł 

wymieniona w ZARZĄDZENIU NR I/530/2006 Wójta Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie przyjęcia na stan środków trwałych: „Przystanek 

przy ul. Południowej k/stawu w Krościenku Wyżnym” to koszty zakupu przystanku 

(ok. 3 700 zł) oraz wykonanie murków oporowych i ułożenie kostki. 

 

 

Następnie Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że ubezpieczenie 

samochodów pożarniczych, wymienionych w ZARZĄDZENIU NR II/3/2007 Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 8 stycznia 2007 r. w sprawie ubezpieczenia 

samochodów pożarniczych w 2007 r. wynosi 968 zł rocznie.  
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Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada 

Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła informację Wójta 

Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych 

zarządzeniach. 

 

 

 

 

Ad. 6 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do przyjęcia 

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku 

Wyżnym za 2006 rok. 

 

 

 

Prowadzący obrady udzielił głosu Lucynie Liput – Kierownikowi Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym, która przedstawiła sprawozdanie  

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym  

za 2006 rok (sprawozdanie w załączeniu).  

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji głos zabrał radny Paweł Lorens. 

Zapyta on o współpracę GOPS w zakresie pomocy w znalezieniu pracy dla osób 

bezrobotnych. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Lucyna Liput – Kierownik GOPS 

stwierdziła, iż ośrodek współpracuje z urzędem pracy w zakresie pomocy  

w znalezieniu zatrudnienia. Niejednokrotnie osoby bezrobotne za pośrednictwem 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym otrzymują oferty 

pracy. 
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Następnie radna Krystyna Lorens zauważyła, iż należy zastanowić się, czy nie 

należałby przeznaczyć dodatkowych środków z budżetu gminy z tytułu urodzenia 

dziecka. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel skierował pytanie do Kierownika GOPS – Lucyny Liput, 

czy więcej osób składa wnioski o pomoc finansową w porównaniu do lat poprzednich,  

tj. czy można zaobserwować zubożenie społeczeństwa. 

 

 

Lucyna Liput stwierdziła, że środki przeznaczone na pomoc społeczną zwiększają się, 

wobec czego należy wnioskować, iż więcej osób korzysta z tej pomocy. 

 

 

 

Radny Paweł Lorens zapytał o ilość żywności dostarczonej w ramach Europejskiego 

Programu Pomocy Najbardziej Potrzebującym PEAD. 

 

 

Odpowiadając Kierownik GOPS – Lucyna Liput stwierdziła, że Ośrodek zajmował się 

dystrybucją żywności otrzymanej od PKPS w Krośnie w ilości ok. 7 ton. Były to 

między innymi: ryż, cukier, sery itp.  

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym za 2005 rok. 

 

 

 

Wobec powyższego w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 glosami „za” (jednogłośnie) 

przyjęła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok (sprawozdanie w załączeniu). 
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Ad. 7 

 W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne za 2006 rok. 

 

 

 

Głos oddano Lucynie Liput – Gminnemu Pełnomocnikowi ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne. Zapoznała ona obecnych ze 

sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne za 2006 rok (sprawozdanie 

w załączeniu). 

 

 

 

W otwartej dyskusji nt sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne  

za 2006 rok głos zabrała radna Bernadeta Folta. Zauważała ona, że należy bardziej 

rozpowszechnić, nagłośnić działania w zakresie profilaktyki alkoholowej  

tj. prowadzenie Punktu Konsultacyjno-Informacyjnego. 

 

 

 

Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – Lucyna Liput 

stwierdziła, iż jej zdaniem informacja o pracy Punktu Konsultacyjno-Informatycznego 

jest zamieszczona na tablicy ogłoszeń, a także ukazała się w gazecie „Dębina”.  

Dodała, iż są osoby, które korzystają z porad terapeuty-pedagoga w zakresie 

problematyki uzależnienia i współuzależnienia od alkoholu. 

 

 

 

Ponownie z prawa do głosu skorzystała radna Bernadeta Folta. Stwierdziła ona, że  

z przedstawionej informacji wynika, iż skierowano 9 wniosków do lekarza biegłego  

w celu stwierdzenia stopnia uzależnienia od alkoholu, jednakże 4 osoby nie zgłosiły 

się do biegłego na badanie. Radna zapytała, czy wobec tych osób są wyciągane jakieś 

konsekwencje. 

 

 

Odpowiadając Lucyna Liput stwierdziła, że Gminna Komisja nie może zmusić do 

wstawienia się na badanie. W takiej sytuacji można sprawę skierować do Sądu 

Rejonowego w Krośnie w celu zastosowania obowiązkowego poddania się leczeniu 

odwykowemu. 
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Do dyskusji włączył się radny Kazimierz Zygarowicz. Zauważył on, że leczenie osób 

uzależnionych od alkoholu nie jest sprawą łatwą. Dodał, iż zainteresowanie Punktem 

Konsultacyjno-Informacyjnym jest małe. 

 

 

Radny Paweł Lorens zapytał o współpracę Miejskiej Komendy Policji w Krośnie  

w zakresie kontroli rynku sprzedaży alkoholu, a także dzielnicowego naszej gminy w 

zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy głos zabrał prowadzący posiedzenie 

– Antoni Dębiec. Stwierdził on, że dzielnicowy Gminy Krościenko Wyżne zostanie 

zaproszony na posiedzenie Rady Gminy, na której będzie możliwość dyskusji  

w przedmiotowym zakresie. Dodał, iż dzielnicowy zgłaszał chęć uczestnictwa  

w dzisiejszej sesji, jednakże ze względu na zbyt obszerny porządek obrad 

postanowiono temat bezpieczeństwa i porządku publicznego przenieść na inne 

posiedzenie. 

 

 

 

Radny Krzysztof Podkul zapytał, czy jest zainteresowanie literaturą w zakresie 

profilaktyki uzależnień od alkoholu. 

 

 

Udzielając odpowiedzi głos zabrała Anita Fal – Kierownik Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Krościenku Wyżnym. Stwierdziła ona, że jest duże zainteresowanie 

literaturą z zakresu psychologii, terapii dzieci i młodzieży oraz profilaktyki uzależnień 

od alkoholu. Dodała, iż z tych pozycji korzystają głównie studenci. 

  

 

 

Radna Krystyna Lorens zapytała jak kształtuje się liczba wydanych zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych w porównaniu do roku 2005. 

 

 

Odpowiadając Lucyna Liput stwierdziła, że w 2006 r. zostało wydane o jedno 

zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych więcej, w porównaniu do roku 2005.  

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag. 
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Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne w głosowaniu jawnym przeprowadzonym 

przez Przewodniczącego Rady 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne 

za 2006 rok (sprawozdanie w załączeniu). 

 

 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził  

10-minutową przerwę w posiedzeniu w godz. 13
30

-13
40

. 

 

 

 

 

Ad. 8 

 Realizując punkty ósmy przyjętego porządku obrad Rada Gminy przystąpiła do 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Krościenko Wyżne za 2006 rok. 

  

 

 

Głos zabrała Lucyna Liput, która w imieniu Stanisława Czaji - Pełnomocnika  

ds. Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne przedstawiła 

sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Krościenko Wyżne za 2006 rok (sprawozdanie w załączeniu). 

 

 

 

W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie otworzył dyskusję dot. przedmiotowego 

sprawozdania. 

 

 

 

Głos zabrał radny Zdzisław Omachel. Zapytał on, czy na terenie naszej gminy 

stwierdzono przypadki narkomanii. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Lucyna Liput stwierdziła, że przeprowadzono ankietę wśród 

młodzieży gimnazjalnej, z której można wnioskować, iż takie zjawisko występuje. 

Jednakże nie stwierdzono przypadków narkomanii na terenie naszej gminy. 
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Pozostali radni nie zabrali głosu w dyskusji dot. sprawozdania z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne za 2006 rok. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada 

Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła sprawozdanie  

z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Krościenko Wyżne za 2006 rok (sprawozdanie w załączeniu). 

  

 

 

 

Ad. 9 

 W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Krościenku Wyżnym za 2006 rok. 

 

 

 

Projekt przedmiotowej uchwały omówiła Anita Fal – Kierownik Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Krościenku Wyżnym. Kolejno przedstawiła ona: 

- bilans Gminnej Biblioteki Publicznej w Krościenku Wyżnym  

za 2006 rok, 

- rachunek zysków i strat Gminnej Biblioteki Publicznej w Krościenku 

Wyżnym za 2006 rok, 

- informację dodatkową do sprawozdania finansowego sporządzonego  

za 2006 rok, 

- sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Krościenku Wyżnym za 2006 rok (w szczególności zakup zbiorów 

bibliotecznych oraz czytelnictwo). 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel poproszony o przedstawienie opinii Komisji Budżetu  

i Finansów dot. projektu uchwały sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Krościenku Wyżnym za 2006 rok 

stwierdził, że Komisja na swym posiedzeniu w dniu 21 marca 2007 r. pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały - jednogłośnie (4 głosy „za”). 

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu przedmiotowej uchwały radni nie zgłosili wniosków 

i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła jednogłośnie  

(14 głosami „za”) UCHWAŁĘ NR VI/31/2007 w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Krościenku Wyżnym za 2006 rok (uchwała w załączeniu). 
 

 

 

 

Ad. 10 

 W następnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  

i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego 

funduszu na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze oraz dodatku 

mieszkaniowego nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Krościenko Wyżne  

w 2007 roku. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Sekretarzowi Gminy – Janowi Omachlowi, 

który omówił projekt przedmiotowej uchwały. Mówca kolejno przedstawił: 

- postanowienia wstępne, 

- dodatek motywacyjny, 

- dodatek funkcyjny, 

- dodatek za warunki pracy, 

- dodatek za wysługę lat, 

- wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw, 

- nagrody ze specjalnego funduszu nagród, 

- kryteria i tryb przyznawania nagród, 

- nauczycielski dodatek mieszkaniowy, 

- uzasadnienie finansowe do uchwały w sprawie dodatków  

do wynagrodzeń zasadniczych nauczycieli w zakresie realizacji  

art. 30 ust. 3 i 4 Karty Nauczyciela (w załączeniu). 

Następnie przedstawił różnice dotyczące treści projektu przedmiotowej uchwały,  

a uchwały obowiązującej w 2006 r. w tym zakresie. Stwierdził on, iż różnice dotyczą: 

§ 3 tj. dodatku motywacyjnego (z 4% do 5%), § 6 tj. za wychowawstwo klasy (z 60 zł 

do 100 zł) oraz § 13 tj. funduszu nagród (do 2%). 

Dodał, iż przepisy nakładają na organy założycielskie obowiązek ustalenia 

minimalnych płac w poszczególnych grupach awansów zawodowych nauczycieli tj.: 

 - średnie wynagrodzenie nauczyciela stażysty w 2007 r. nie może być niższe niż 

1 546 zł, 
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  - średnie wynagrodzenie nauczyciela kontraktowego w 2007 r. nie może być 

niższe niż 1 933 zł, 

 - średnie wynagrodzenie nauczyciela mianowanego w 2007 r. nie może być 

niższe niż 2 706 zł, 

 - średnie wynagrodzenie nauczyciela dyplomowanego w 2007 r. nie może być 

niższe niż 3 479 zł. 

 

 

 

W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie Antoni Dębiec – Przewodniczący Rady 

Gminy Krościenko Wyżne zapoznał obecnych z pismem Prezesa Ogniska ZNP przy 

Szkole Podstawowej i Publicznym Gimnazjum (data wpływu 12 marzec 2007 r.)  

w sprawie zaopiniowania projektu regulaminu (pismo w załączeniu). 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich – radny 

Kazimierz Zygarowicz stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 22 marca 2007 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały dla Rady Gminy w sprawie regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków  

do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu na nagrody  

za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze oraz dodatku mieszkaniowego 

nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Krościenko Wyżne w 2007 roku.  

„Za” wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji (jednogłośnie).  

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu omawianej uchwały radni nie zgłosili wniosków  

i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie)  

podjęła UCHWAŁĘ NR VI/32/2007 w sprawie regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu 

na nagrody za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze oraz dodatku 

mieszkaniowego nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Krościenko 

Wyżne w 2007 roku (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 11 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania  

lub rozkładania spłaty na raty należności pieniężnych Gminy Krościenko Wyżne  

i jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – 

Ordynacja podatkowa oraz wskazania organu lub osoby do tego uprawnionej.  

 

 

 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy. Zapoznała ona obecnych  

z projektem uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania spłaty na raty należności pieniężnych Gminy Krościenko 

Wyżne i jej jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – 

Ordynacja podatkowa oraz wskazania organu lub osoby do tego uprawnionej. 

Stwierdziła ona, że zgodnie z projektem uchwały należności pieniężne niepodatkowe 

przypadające gminie i jej jednostkom organizacyjnym, do których nie stosuje się 

przepisów ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 roku – Ordynacja podatkowa, od osób 

fizycznych i prawnych oraz jednostek organizacyjnych nie posiadających osobowości 

prawnej, zwanych dalej „dłużnikami” mogą być umarzane, odraczane lub rozkładane 

spłaty na raty na zasadach określonych w projekcie niniejszej uchwały. W projekcie 

uchwały przez należności – rozumie się należność pieniężną przypadającą od jednego 

dłużnika wraz z należnymi odsetkami i kosztami dochodzenia według stanu w chwili 

podejmowania decyzji, a jeżeli należność główna została spłacona i pozostały do 

zapłaty odsetki i koszty – sumę tych należności ubocznych, natomiast przez decyzję – 

rozumie się wyrażenie na piśmie woli Wójta Gminy lub kierownika jednostki 

organizacyjnej gminy będącej wierzycielem. Należnościami gminy i jej jednostek 

organizacyjnych, są w szczególności: czynsze za najem i dzierżawę, opłaty ponoszone 

przez właścicieli nieruchomości za wykonywanie przejętego przez gminę obowiązku 

w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów 

komunalnych, opłaty z tytułu użytkowania wieczystego gruntu, opłaty za trwały 

zarząd, należności z tytułu zbycia mienia komunalnego, opłaty powstałe na skutek 

zagarnięcia mienia, niedoboru lub wyrządzenia szkody w mieniu, pozostałe 

zobowiązania powstałe z tytułu należności pieniężnych jednostek organizacyjnych 

gminy, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa. Zgodnie 

z projektem przedmiotowej uchwały należność może być umorzona w całości  

lub w części jeżeli: należności nie ściągnięto w toku zakończonego postępowania 

likwidacyjnego lub upadłościowego, nie można ustalić dłużnika lub dłużnik zmarł nie 

pozostawiając spadkobierców, ściągnięcie należności zagraża ważnym interesom 

dłużnika, a w szczególności jego egzystencji, przeprowadzone postępowanie 

egzekucyjne okazało się bezskuteczne, a dalsze prowadzenie egzekucji nie rokuje 

ściągnięcia należności, na podstawie czynności wyjaśniających zachodzi uzasadnione 

przypuszczenie, że w postępowaniu egzekucyjnym nie uzyska się kwoty wyższej  

od kosztów dochodzenia i egzekucji tej należności. Umorzenie należności określonej 

w ust. 1 pkt 3 projektu uchwały (tj. ściągnięcie należności zagraża ważnym interesom 

dłużnika, a w szczególności jego egzystencji) może nastąpić wyłącznie na wniosek 

dłużnika, a należności w pozostałych przypadkach również z urzędu. Należność może 
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być również umorzona w całości lub w części mimo braku okoliczności 

wymienionych wyżej, jeżeli przeprowadzone postępowanie wyjaśniające wykaże,  

że za umorzeniem przemawiają szczegółowe względy społeczne lub gospodarcze. 

Należność z tytułu zagarnięcia mienia nie może być umorzona przed upływem 10 lat 

od popełnienia przestępstwa. Umorzenie należności, za które solidarnie odpowiadają 

dłużnicy może nastąpić, gdy okoliczności uzasadniające umorzenie zachodzą co do 

wszystkich zobowiązanych. W szczególnych przypadkach uzasadnionych społecznym, 

gospodarczym lub ważnym interesem dłużnika, na wniosek dłużnika można odroczyć 

termin zapłaty całości lub części należności lub rozłożyć płatność całości lub części 

należności na raty, biorąc pod uwagę możliwości płatnicze lub uzasadniony interes 

gminy lub jednostki organizacyjnej gminy. Do wniosku o umorzenie, odroczenie  

lub rozłożenie spłaty na raty należności pieniężnych osoby fizyczne dołączają 

dokumenty potwierdzające sytuację ekonomiczną wnioskodawcy. Osoby prawne  

i jednostki organizacyjne nieposiadające osobowości prawnej do wniosku dołączają 

dokumenty: bilans F01 za rok poprzedzający złożenie wniosku, rozliczenie podatkowe 

podatku od osób prawnych za kwartał poprzedzający złożenie wniosku, rozliczenie 

składek ubezpieczeniowych ZUS i FP za kwartał poprzedzający złożenie wniosku.  

Od należności, których termin zapłaty odroczono lub rozłożono na raty, nie pobiera się 

odsetek za zwłokę za okres od wydania decyzji do upływu terminu zapłaty, 

określonego w decyzji. Jeżeli dłużnik nie spłacił w terminie lub w pełnej wysokości 

należności lub ustalonych w decyzji rat, pozostała do zapłaty należność staje się 

natychmiast wymagalna wraz z należnymi odsetkami za zwłokę, w tym również 

odsetkami za okres, o którym mowa wyżej. Udzielanie ulg, o których mowa w § 4 

projektu uchwały bez względu na formę organizacyjno – prawną podmiotu następuje 

zgodnie z przepisami ustawy z dnia 30 kwietnia 2004 r. o postępowaniu w sprawach 

dotyczących pomocy publicznej
1)

. Do umorzenia należności niepodatkowych 

upoważnieni są:  

- w zakresie należności gminy – Wójt Gminy,  

- w zakresie należności przysługujących jednostkom organizacyjnym gminy: 

kierownicy tych jednostek, jeżeli wartość należności nie przekracza połowy 

kwoty przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia w roku poprzedzającym 

podjęcie decyzji o umorzeniu, ogłoszonego w Dzienniku Urzędowym 

Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” przez Prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego dla celów naliczenia odpisu na Zakładowy Fundusz 

Świadczeń Socjalnych, Wójt Gminy – na wniosek kierownika jednostki,  

w pozostałych przypadkach.  

Do odroczenia terminu zapłaty lub rozłożenia płatności na raty upoważniony jest: 

Wójt Gminy, kierownik jednostki organizacyjnej na okres nie dłuższy niż 12 miesięcy. 

Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy przedstawiają Wójtowi sprawozdanie 

kwartalne w terminie do 10 dni po zakończeniu kwartału z zakresu umorzonych 

należności oraz udzielonych ulg. Następnie Skarbnik Gminy dodała, że zgodnie  

z postanowieniami projektu omawianej uchwały Wójt Gminy podaje do publicznej 

wiadomości informacje dotyczące zakresu umorzeń, odroczeń i rozłożenia na raty 

należności pieniężnych gminy i jej jednostek organizacyjnych, poprzez umieszczenie 

skonsolidowanego sprawozdania na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Krościenko 

Wyżne oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Krościenko Wyżne za rok 
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budżetowy wg staniu na dzień 31 grudnia - w terminie do dnia 31 maja roku 

następnego. Natomiast po podjęciu przez Radę Gminy przedmiotowej uchwały straci 

moc UCHWAŁA NR IX/59/2003 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

29 października 2003 roku w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 

umarzania wierzytelności jednostek organizacyjnych Gminy Krościenko Wyżne  

z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – 

Ordynacja podatkowa, udzielania innych ulg w spłacaniu tych należności oraz  

organów do tego uprawnionych. Na zakończenie Skarbnik Gminy podsumowując 

stwierdziła, że zgodnie z projektem przedmiotowej uchwały Wójt Gminy jednorazowo 

będzie mógł umorzyć kwotę do 1 072 zł. 

 

 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów 

– Zdzisławowi Omachlowi, który przedstawił obecnym opinię dot. projektu uchwały 

w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania spłaty na raty należności pieniężnych Gminy Krościenko Wyżne i jej 

jednostek organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja 

podatkowa oraz wskazania organu lub osoby do tego uprawnionej. Stwierdził on, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 21 marca 2007 r. jednogłośnie (4 głosami „za”) 

pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały, wraz z następującym 

wnioskiem: 

1) w § 4: 

 - skreślić ust. 3 w brzmieniu: 

„3. Należność może być również umorzona w całości lub w części mimo braku 

okoliczności wymienionych w ust. 1, jeżeli przeprowadzone postępowanie 

wyjaśniające wykaże, że za umorzeniem przemawiają szczególne względy 

społeczne lub gospodarcze.”, 

 - ust. 4 oznaczyć jako ust. 3, 

 - ust. 5 oznaczyć jako ust. 4. 

Ww. wniosek przyjęty 4 głosami „za” (jednogłośnie). 

Zdaniem Komisji zapisy § 4 ust. 1 pkt 1-5 są wyczerpujące. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji radni nie 

zgłosili wniosków i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania nad wnioskiem 

Komisji Budżetu i Finansów w brzmieniu: 

1) w § 4: 

 - skreślić ust. 3 w brzmieniu: 

„3. Należność może być również umorzona w całości lub w części mimo braku 

okoliczności wymienionych w ust. 1, jeżeli przeprowadzone postępowanie 

wyjaśniające wykaże, że za umorzeniem przemawiają szczególne względy 

społeczne lub gospodarcze.”, 

 - ust. 4 oznaczyć jako ust. 3, 

 - ust. 5 oznaczyć jako ust. 4. 
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„Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało 13 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od 

głosu, wobec czego wniosek został przyjęty. 

 

 

 

 

Następnie w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania 

jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym 

się” podjęła UCHWAŁĘ NR VI/33/2007 w sprawie szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania spłaty na raty 

należności pieniężnych Gminy Krościenko Wyżne i jej jednostek 

organizacyjnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja 

podatkowa oraz wskazania organu lub osoby do tego uprawnionej.  
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 12 

W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie powołania członków Rady Społecznej działającej przy 

Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym. 

 

 

 

Głos oddano Janowi Omachlowi – Sekretarzowi Gminy, który omówił projekt  

ww. uchwały. Stwierdził on, że zgodnie z ustawą z dnia 30 sierpnia 1991 r.  

o zakładach opieki zdrowotnej powołuje się radę społeczną na okres 4 lat, która jest 

organem opiniującym. Skład rady społecznej określa art. 45 ust. 1 cytowanej ustawy, 

który mówi, że w jej skład wchodzą: jako przewodniczący – wójt lub osoba przez 

niego wyznaczona, jako członkowie – przedstawiciel wojewody oraz przedstawiciele 

wybrani przez radę gminy.  

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw obywatelskich. 

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 22 marca 

2007 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania członków 

Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie 
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Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym – w części dotyczącej § 1 tj. ilości 

przedstawicieli wybranych przez Radę Gminy Krościenko Wyżne. „Za” wydaniem 

pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji (jednogłośnie). 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zapoznał obecnych z pismem Wojewody 

Podkarpackiego z dnia 27.12.2006 r., znak: S.VII-8014/32/06 w sprawie 

przedstawiciela Wojewody Podkarpackiego – P. Zenona Lenarta - do składu Rady 

Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym (pismo w załączeniu). 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji radni zgłaszali 

kandydatów na członków Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 

Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym. 

 

 

- Radna Marzena Kielar zgłosiła Wacława Frydrycha (zgoda na kandydowanie  

w załączeniu). 

 

 

- Radny Jacek Frydrych zgłosił Krzysztofa Ronowskiego (zgoda na 

kandydowanie w załączeniu). 

 

 

 

Następnie Wójt Gminy – Jan Kuźnar złożył autopoprawkę do projektu omawianej 

uchwały. Zaproponował on, aby w § 1 pkt 1 lit. a nazwisko „Jan Kuźnar” zastąpić 

nazwiskiem „Stanisław Czaja”  tzn., aby przewodniczącym rady społecznej został 

Stanisław Czaja – jako osoba wskazana przez Wójta.   

 

 

 

- Radny Zdzisław Omachel zgłosił Antoniego Dębca (Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec wyraził zgodę kandydowanie). 

 

 

- Radna Krystyna Lorens zgłosiła P. Jolantę Kopciuch-Szmyd (zgoda na 

kandydowanie w załączeniu). 

 

 

- Radny Zdzisław Omachel zgłosił Kazimierza Zygarowicza (radny Kazimierz 

Zygarowicz nie wyraził zgody na kandydowanie). 
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- Radny Zdzisław Omachel zgłosił Pawła Lorensa (radny Paweł Lorens wyraził 

zgodę na kandydowanie). 

 

 

 

W tym miejscu Wójt Gminy – Jan Kuźnar wycofał poprzednią autopoprawkę i złożył 

kolejną, która dotyczyła rozszerzenia liczby przedstawicieli wybranych przez Radę 

Gminy Krościenko Wyżne tj. w § 1 liczbę „5” zastąpić liczbą „6”. Ponadto zgłosił  

Stanisława Czaję jako kandydata na członka Rady Społecznej (zgoda na 

kandydowanie w załączeniu).  

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR VI/34/2007 w sprawie powołania członków Rady Społecznej działającej 

przy Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  

w Krościenku Wyżnym (uchwała w załączeniu). 
 

 

 

 

Ad. 13 

W punkcie tym Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w podróży służbowej na 

obszarze kraju, odbywanej samochodem osobowym nie będącym własnością 

pracodawcy przez Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Głos oddano Sekretarzowi Gminy – Janowi Omachlowi, który omówił projekt 

przedmiotowej uchwały. Stwierdził on, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra Pracy  

i Polityki Społecznej z dnia 19 grudnia 2002 r. w sprawie wysokości oraz warunków 

ustalenia należności przysługujących pracownikowi zatrudnionemu w państwowej lub 

samorządowej jednostce sfery budżetowej z tytułu podróży służbowej na obszarze 

kraju, na wniosek pracownika pracodawca może wyrazić zgodę na przejazd w podróży 

samochodem osobowym, motocyklem lub motorowerem niebędącym własnością 

pracodawcy. W takim przypadku pracownikowi przysługuje zwrot kosztów przejazdu 

w wysokości stanowiącej iloczyn przejechanych kilometrów przez stawkę za jeden 

kilometr przebiegu, ustaloną przez pracodawcę, która nie może być wyższa niż 
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określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z dnia  

6 września 2001 r. o transporcie drogowym . W związku z tym proponuje się ustalenie 

stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w podróży służbowej na obszarze kraju, 

odbywanej samochodem osobowym nie będącym własnością pracodawcy przez Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne dla samochodu o pojemności skokowej silnika powyżej 

900 cm
3
 – 0,7846 zł (stawka maksymalna). 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec udzielił głosu 

Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów. 

 
 

 

Radny Zdzisław Omachel stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 21 marca 

2007 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w podróży służbowej na obszarze kraju, 

odbywanej samochodem osobowym nie będącym własnością pracodawcy przez Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne. „Za” wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków 

Komisji (jednogłośnie). 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji radni nie 

zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne jednogłośnie – 14 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR VI/35/2007 w sprawie ustalenia wysokości stawki za 

1 kilometr przebiegu pojazdu w podróży służbowej na obszarze kraju, 

odbywanej samochodem osobowym nie będącym własnością pracodawcy 

przez Wójta Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził 10 minutową 

przerwę w posiedzeniu w godz. 14
15

-14
25

. 
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Ad. 14 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krościenko 

Wyżne. 

 

 

 

Głos zabrał Wójt Gminy - Jan Kuźnar, który przedstawił obecnym projekt uchwały  

w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krościenko 

Wyżne. Stwierdził on, że proponuje się nabyć część nieruchomości gruntowej  

(ok.3-4 ar) składającej się z działki 4114 o powierzchni 0,2273 ha, objętej KW 74955 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne stanowiącej własność osoby fizycznej - 

P. Grzegorza Żywca zam. Krościenko Wyżne, ul. Szkolna za cenę 350 zł za 1 ar. 

Część ww. nieruchomości planuje się przeznaczyć na poprawę bezpieczeństwa 

dojazdu do Publicznej Szkoły Podstawowej w Krościenku Wyżnym oraz na parking. 

Natomiast koszty związane z podziałem i nabyciem części nieruchomości pokryje 

Gmina Krościenko Wyżne (porozumienie wraz z załączoną mapą w załączeniu). 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Grzegorzowi 

Kondrackiemu – Przewodniczącemu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 marca 

2007 r. jednogłośnie (4 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Krościenko 

Wyżne. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji dot. projektu 

uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Krościenko Wyżne radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) 

podjęła UCHWAŁĘ NR VI/36/2007 w sprawie nabycia nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Krościenko Wyżne (uchwała  

w załączeniu). 
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Ad. 15 

 Realizując punkt piętnasty Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości rolnych 

położonych w miejscowości Krościenko Wyżne, wchodzących w skład Zasobu 

Własności Rolnej Skarbu Państwa na cele związane z inwestycjami 

infrastrukturalnymi. 

 

 

 

Głos oddano Wójtowi Gminy – Janowi Kuźnarowi, który omówił projekt 

przedmiotowej uchwały. Stwierdził on, że w UCHWALE NR XXXIII/204/2006 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 14 lipca 2006 r. w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości rolnych położonych w miejscowości Krościenko Wyżne, wchodzących 

w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa na cele związane z inwestycjami 

infrastrukturalnymi, proponuje się wprowadzenie następujących zmian: 

1) w § 1: 

a) ust. 2 otrzymałby brzmienie: 

„2. Nieruchomość, o której mowa w ust. 1 lit. a zostanie przeznaczona na poszerzenie 

drogi dojazdowej do przepompowni.”, 

b) po ust. 2 proponuje się dodanie ust. 3 w brzmieniu: 

„3. Nieruchomość, o której mowa w ust. 1 lit. b zostanie przeznaczona na utworzenie 

drogi dojazdowej.”. 

Mówca dodał, iż powyższe wynika z pisma Agencji Nieruchomości Rolnych  

Oddział Terenowy w Rzeszowie z dnia 26.02.2007 r., znak: SGZNW.4241-

40/1/1947/07/MF-B w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Krościenko Wyżne 

poprzez dokładne określenie celu na jaki będą przeznaczone działki nr 1803, 1976/1. 

 

 

 

Następnie prowadzący obrady oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – radnemu Grzegorzowi 

Kondrackiemu, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 marca 2007 r. 

pozytywnie zaopiniowała – 4 głosami „za” (jednogłośnie) projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości rolnych 

położonych w miejscowości Krościenko Wyżne, wchodzących w skład Zasobu 

Własności Rolnej Skarbu Państwa na cele związane z inwestycjami 

infrastrukturalnymi. 

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu omawianej uchwały radni nie zgłosili wniosków  

i uwag. 
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W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR VI/37/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości rolnych położonych w miejscowości Krościenko Wyżne, 

wchodzących w skład Zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa na cele 

związane z inwestycjami infrastrukturalnymi (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 16 

 W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko 

Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Głos oddano Skarbnikowi Gminy – Pani Izabeli Stojak, która objaśniła projekt 

przedmiotowej uchwały. Stwierdziła ona, że w UCHWALE NR V/28/2006 Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2007 rok - w załączniku „Preliminarz do Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko 

Wyżne na 2007 rok”, proponuje się wprowadzenie następujących zmian: 

1) pkt 2 w rubryce „Koszty” otrzymałby brzmienie: „15 zł brutto za jedną 

godz. od miesiąca stycznia do kwietnia oraz 25 zł brutto za jedną godz.  

od miesiąca maja do grudnia = 1 040 zł ”, 

2) pkt 15 w rubryce „Koszty” otrzymałby brzmienie: „10 116 zł”. 

Dodała, iż proponowane zmiany dotyczą zwiększenia kosztów związanych  

z prowadzeniem Punktu Konsultacyjno-Informatycznego, natomiast zmniejszenie 

kosztów  - wyposażenie palców rekreacyjno-sportowych. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał radny Kazimierz Zygarowicz, który został 

poproszony o przedstawienie opinii Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz poinformował obecnych, że Komisja Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich na swym posiedzeniu w dniu 22 marca 2007 r. pozytywnie  

5 głosami „za” (jednogłośnie) zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  
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w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok. Ponadto dodał, że Komisja 

wnioskuje o wzięcie pod uwagę realizując pkt 13 Preliminarza „Programy 

profilaktyczne” – Programu Profilaktycznego dla dzieci i młodzieży NOE, DEBATA.  

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji radni nie zgłosili 

wniosków i uwag, wobec czego przystąpiono do przegłosowania nad projektem 

przedmiotowej uchwały. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR VI/38/2007 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 17 

 W siedemnastym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Głos oddano Janowi Omachlowi – Sekretarzowi Gminy, który omówił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne. Stwierdził on, że zgodnie z projektem przedmiotowej uchwały 

proponuje się ustalenie sieci publicznych szkół podstawowych na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne - Publiczna Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Krościenku 

Wyżnym z oddziałami przedszkolnymi. Do obwodu Publicznej Szkoły Podstawowej 

im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym należałoby sołectwo Krościenko Wyżne  

i Pustyny. Dodał, iż obowiązek ustalenia sieci prowadzonych przez gminę publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych należy do Rady 

Gminy - ustawa z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty. 

 

 

 

W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie przedstawił obecnym pismo Kuratorium 

Oświaty w Rzeszowie z dnia 2.03.2007 r., znak: WNP/OK. 014/22/07 w sprawie 
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pozytywnej opinii planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Krościenko Wyżne – projekt przedmiotowej uchwały (pismo w załączeniu).  

 

 

 

Następnie radny Kazimierz Zygarowicz - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

22 marca 2007 r. 5 głosami „za” (jednogłośnie), pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych na terenie Gminy 

Krościenko Wyżne, wraz z następującym wnioskiem: 

1) w § 1 ust. 3 wyrazy „należą sołectwa: Krościenko Wyżne i Pustyny”, 

zastąpić wyrazami „należy sołectwo Krościenko Wyżne”. 

Ww. wniosek przyjęty 5 głosami „za” (jednogłośnie). 

Uzasadniając stwierdził, że miejscowość Pustyny należy do obwodu Szkoły 

Podstawowej w Zalesiu. 

 

 

 

W otwartej dyskusji radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich w brzmieniu: 

1) w § 1 ust. 3 wyrazy „należą sołectwa: Krościenko Wyżne i Pustyny”, 

zastąpić wyrazami „należy sołectwo Krościenko Wyżne”. 

 

 

„Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało 14 radnych (jednogłośnie), wobec czego 

wniosek został przyjęty.   

 

 

 

 

Następnie w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania 

jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

UCHWAŁĘ NR VI/39/2007 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 

podstawowych na terenie Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 18 

Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia uchwały  

w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego pracowników 

zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Krościenko Wyżne oraz 
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porozumienia w ustaleniu wartości punktu w kategorii zaszeregowania pracowników 

zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Projekt przedmiotowej uchwały obecnym przedstawił Sekretarz Gminy  

– Jan Omachel. Stwierdził on, że proponuje się ustalenie najniższego wynagrodzenia 

zasadniczego w I kategorii zaszeregowania w następujący sposób: 

1) Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym - 780 zł, 

2) Gminna Biblioteka Publiczna w Krościenku Wyżnym  - 500 zł, 

3) Publiczna Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II  

       w Krościenku Wyżnym      - 600 zł, 

4) Publiczne Gimnazjum w Krościenku Wyżnym   - 600 zł, 

Zgodnie z projektem przedmiotowej uchwały wyraża się zgodę na ustalenie wartości 

jednego punktu w kategorii zaszeregowania w kwocie: 

1) Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym - 4,70 zł, 

2) Gminna Biblioteka Publiczna w Krościenku Wyżnym  - 4,00 zł, 

3) Publiczna Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II  

       w Krościenku Wyżnym      - 6,00 zł, 

4) Publiczne Gimnazjum w Krościenku Wyżnym   - 6,00 zł. 

Mówca dodał, że z chwilą podjęcia przez Radę Gminy omawianej uchwały straci moc: 

UCHWAŁA NR XV/93/2004 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 29 czerwca 

2004 r. w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz 

porozumienia w ustaleniu wartości punktu w kategorii zaszeregowania pracowników 

zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Krościenko Wyżne oraz 

UCHWAŁA NR XXXI/179/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 20 lutego 

2006 r. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 

zasadniczego oraz porozumienia w ustaleniu wartości punktu w kategorii 

zaszeregowania pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy 

Krościenko Wyżne. Natomiast uchwała obowiązywałaby od dnia 1 stycznia  

2007 roku. 
 

 

 

Prowadzący obrady oddał głos Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, 

że Komisja na posiedzeniu w dniu 21 marca 2007 r. pozytywnie – 4 głosami „za” 

(jednogłośnie) zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego 

wynagrodzenia zasadniczego pracowników zatrudnionych w jednostkach 

organizacyjnych Gminy Krościenko Wyżne oraz porozumienia w ustaleniu wartości 

punktu w kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w jednostkach 

organizacyjnych Gminy Krościenko Wyżne. 
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W otwartej przez Przewodniczącego Rady Gminy dyskusji radni nie zgłosili 

wniosków i uwag do projektu uchwały, w związku z czym przystąpiono do 

głosowania. 

 

 

 

 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR VI/40/2007 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 

zasadniczego pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych 

Gminy Krościenko Wyżne oraz porozumienia w ustaleniu wartości punktu 

w kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w jednostkach 

organizacyjnych Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 19 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu dziewiętnastego 

tj. podjęcia uchwały w sprawie zabezpieczenia w formie weksla „in blanco” 

prawidłowego wykorzystania środków z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 

 

 

 

Głos oddano Izabeli Stojak – Skarbnikowi Gminy, która objaśniła projekt 

przedmiotowej uchwały. Stwierdziła ona, że proponuje się wyrażenie zgody na 

zawarcie przez Wójta Gminy Krościenko Wyżne umowy o dofinansowanie 

przedsięwzięcia p.n. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie 

dostępnego dla dzieci i młodzieży w Krościenku Wyżnym” do kwoty 350 000 zł ze 

środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i dla zabezpieczenia roszczeń 

dotyczących zwrotu środków, na zasadach określonych w umowie, na wystawienie 

weksla „in blanco” Gminy Krościenko Wyżne i podpisanie deklaracji do weksla. 

Realizacja zobowiązania, w przypadkach określonych w rozporządzeniu Ministra 

Sportu z dnia 10 lipca 2006 r. w sprawie dofinansowania zadań ze środków Funduszu 

Rozwoju Kultury Fizycznej następowała będzie z dochodów własnych tj. z podatku od 

nieruchomości. Dodała, iż projekt uchwały został przygotowany celem złożenia 

wniosku o dofinansowanie ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Jest to 

zabezpieczenie finansowe. 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos 

Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów. 
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Radny Zdzisław Omachel stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

20 marca 2007 r. 4 głosami „za” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zabezpieczenia w formie weksla „in blanco” prawidłowego 

wykorzystania środków z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej, wraz z następującym 

wnioskiem: 

1) w § 1 po wyrazie „Wyżnym” wprowadzić wyrazy „na działce nr 4174”. 

Ww. wniosek został przyjęty 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 

Dodał, iż Wójt Gminy wystąpił do Komisji Budżetu i Finansów o wydanie opinii co 

do lokalizacji inwestycji p.n „Budowa boiska sportowego w Krościenku Wyżnym”, 

przedstawiając dwa warianty: I - na działce nr 4174 (przy szkole podstawowej),  

II - na działce nr 4113/2 (poniżej szkoły podstawowej – obok rzeki Wisłok). Komisja 

zdecydowała, aby boisko zostało wybudowane przy szkole podstawowej tj. na działce 

o nr ewid. 4174. 

 

 

 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Kazimierz Zygarowicz. Zapytał on, jak będzie 

wyglądać boisko wielofunkcyjne. Zauważył, iż obecnie boisko szkolne pokryte jest 

nawierzchnią asfaltową. Zapytał, czy asfalt ten musiałby być zerwany.  

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy głos zabrał Wójt Gminy  

– Jan Kuźnar. Stwierdził on, że pod sztuczną trawą należy umieścić warstwę materiału 

kamiennego. Zauważył, iż lokalizacja boiska powinna być inna niż teren szkoły. Taka 

też jest opinia dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej i Publicznego Gimnazjum, 

którzy po konsultacji przesłali pismo, w którym stwierdzają, że boisko, które jest przy 

szkole powinno zostać takim jakie jest. Nawierzchnia znajdująca się na tym boisku 

jest dobra i ich zdaniem nie należy jej niszczyć, ponieważ boisko to służy młodzieży 

do różnych gier i zabaw. Dodał, iż jego zdanie jest zbieżne z opinią dyrektorów szkół. 

Z uwagi na fakt, że obecne boisko jest w dobrym stanie i z pewnością niejedna szkoła 

w Powiecie Krościeńskim chciałaby mieć takie boisko, nie należy pokrywać tego 

boiska nawierzchnią z sztucznej trawy. Należałoby przeprowadzić technologię 

budowy dla boisk wielofunkcyjnych, a to wiąże się z dodatkowymi kosztami. Więc 

dyrektorzy szkół sprzeciwiają się propozycji złożonej przez Komisję Budżetu  

i Finansów. Dodał, iż boisko powinno być ogólnodostępne (zarówno dla dzieci, 

młodzieży, jak i dorosłych), a już jest problem z utrzymaniem odpowiedniej 

dyscypliny na boisku przy szkole. W związku z powyższym on proponuje budowę 

boiska na działce odkupionej od. P. Prugarów tj. na działce 4113/2. Nie oznacza to, że 

boisko musi tam wybudowane, ale wolałby, aby było ono usytuowane było w pobliżu 

szkoły i zabudowań. Wówczas jest możliwość korzystania z tego boiska oraz 

sprawowania nadzoru w zakresie eksploatacji tego obiektu. Na zakończenie swej 

wypowiedzi stwierdził, że koszty budowy tego zadania są wysokie, więc należy 

zastanowić się nad jego lokalizacją.  
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Do dyskusji włączył się Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. Poinformował on 

obecnych, iż istnieje możliwość pozyskania dotacji z Ministerstwa Sportu na dwa 

programy tj.: 

1) Program I – „Blisko boisko” obejmujący boiska tylko ze sztuczną trawą 

o minimalnych wymiarach 30m x 60m, które są dofinansowywane  

do 70% z Ministrostwa Sportu, 

2) Program II – „Budowa boisk wielofunkcyjnych” obejmujący boiska ze 

sztuczną trawą lub nawierzchnią poliuretanową o minimalnych 

wymiarach 22m x 44 m, które są dofinansowywane do 50%  

z Ministrowa Sportu.  

W związku z powyższym mówca skierował pytanie do Wójta Gminy, dlaczego Gmina 

planuje ubieganie się o dofinansowanie na budowę boiska wielofunkcyjnego. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że znaczenie ma wielkość boiska, 

ponieważ łatwiej znaleźć lokalizację na boisko o mniejszej powierzchni. Natomiast 

udział Gminy niewiele zwiększy się w przypadku bodowy boiska wielofunkcyjnego.  

 

 

 

Ponownie głos zabrał prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec. Stwierdził on, że 

korzystając z programu „Blisko boisko” otrzymalibyśmy dofinansowanie w kwocie do 

320 000 zł, natomiast z programu „Budowa boisk wielofunkcyjnych” do 200 000 zł. 

Ponadto dodał, iż jest zaskoczony opinią dyrektorów szkół, ponieważ otoczenie 

szkoły, czyli obecne boisko, jego zdaniem nie upiększa terenu szkoły. Ponadto 

nawierzchnia asfaltowa nie jest najlepszą nawierzchnią do uprawiania sportu.  

On proponowałby nawierzchnię poliuretanową. Następnie udzielając odpowiedzi 

radnemu Kazimierzowi Zygarowiczowi stwierdził, że boisko byłoby przeznaczone do 

wszelkich gier np.: koszykówka, siatkówka, piłka nożna itp. Nawierzchnia 

poliuretanowa jest nawierzchnią zdrową, nie niszczącą stawów. W przypadku budowy 

boiska przy szkole, nawierzchnia powinna być poliuretanowa, ponieważ ze sztucznej 

trawy pozwoliłaby jedynie na grą w piłkę nożną. Dodał, iż jeżeli w chwili obecnej 

zrezygnujemy z budowy boiska przy szkole to i tak należy to boisko wyremontować.  

 

 

 

Do dyskusji ponownie włączył się Wójt Gminy – Jan Kuźnar, który stwierdził, iż jego 

zdaniem obecne boisko przy szkole podstawowej jest w dobrym stanie, a wiele szkól 

nie ma nawet takiego. 

 

 

 

Z prawa do głosu skorzystał radny Zdzisław Omachel. Zauważył on, iż istnieje 

możliwość wybudowania nowego, wielofunkcyjnego boiska przy szkole podstawowej, 



 31 

i należy z tej możliwości skorzystać. Natomiast teren zalewowy (tj. na działce 4113/2) 

nie jest odpowiednim miejscem na budowę boiska. Jego zdaniem boisko powinno być 

wybudowane przy szkole podstawowej z nawierzchnią poliuretanową.  

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż wykonując boisko z nawierzchnią 

poliuretanową zachodzi konieczność zerwania asfaltu znajdującego się na obecnym 

boisku. Wobec tego należy zastanowić się, czy nie lepiej wybudować drugie boisko. 

 

 

 

Do dyskusji włączył się radny Grzegorz Kondracki. Zapytał on o proponowaną, drugą 

lokalizację boiska. 

 

 

Radny Zdzisław Omachel stwierdził, iż druga propozycja lokalizacji boiska 

sportowego to teren zalewowy poniżej szkoły, przy rzece Wisłok. 

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz podzielił zadnie Wójta. Stwierdził, iż mamy jedno 

boisko, a możemy mieć drugie. Dodał, iż boisko zostanie ogrodzone wysokim 

ogrodzeniem na wys. 4m, wobec czego nie będzie to estetyczne dla otoczenia szkoły. 

 

 

 

Zdaniem Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca boisko z nawierzchnią 

poliuretanową nie szpeci, a wręcz przeciwnie. 

 

 

 

Radny Paweł Lorens zauważył, że ma to być boisko ogólnodostępne. Jednakże  

w przypadku rozgrywania na tym boisku zawodów sportowych praca z uczniami  

w czasie zajęć szkolnych będzie utrudniona. Dodał, iż boiska będą mogły korzystać 

również osoby dorosłe. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zauważył, iż zawody rozgrywane są  

z udziałem uczniów szkół podstawowych, wobec czego problem ten nie powinien 

mieć miejsca. 
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Ponownie o głos poprosił radny Grzegorz Kondracki. Zauważył on, że nawierzchnia 

poliuretanowa z pewnością jest nawierzchnią lepszą niż asfaltowa. Skoro jest 

możliwość wybudowania nowego boiska, to należy z tej możliwości skorzystać. 

Jednakże należy zastanowić się nad inną lokalizacją niż zaproponowane. Wg niego nie 

należy budować boiska przy szkole, ponieważ może to przeszkadzać w nauce. 

Natomiast powierzchnia boiska powinna być jak największa, boisko powinno być  

z nawierzchnią poliuretanową i w dogodnym miejscu. Koszty są wysokie, więc nie 

należy zamienić jednego na drugie, pomimo, że z nawierzchnią poliuretanową jest 

bezpieczniejsze. Dodał, iż boiska takie cieszą się bardzo dużym zainteresowaniem. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Przewodniczący Rady – Antoni 

Dębiec stwierdził, iż prawdopodobnie w chwili obecnej nie ma możliwości złożenia 

wniosku o dofinansowanie na budowę boiska z programu „Blisko boisko”, ponieważ 

termin składania wniosków upływa z dniem 30 marca 2007 r.  

 

 

 

Ponownie głos zabrał radny Paweł Lorens. Jego zdaniem należy kierować się opiniami 

osób najbardziej zainteresowanych tą sprawą tj. opiniami dyrektorów szkół, ponieważ 

oni tam pracują i wiedzą co jest dla nich najlepsze. Opinia w tej sprawie jest bardzo 

ważna. 

 

 

 

Na zakończenie dyskusji Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż nie posiadamy 

terenu na lokalizację boiska o wymiarach 30m x 60m. Wnioski oraz z projektami 

technicznymi są sporządzone. Pozostaje jedynie kwestia wyboru, jednakże przy szkole 

duże boisko nie zmieści się. Dodał, iż Gmina jest gotowa do złożenia wniosków, 

pozostaje kwestia finansowa. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu omawianej uchwały, wobec 

czego przystąpiono do głosowania nad wnioskiem Komisji Budżetu i Finansów  

w brzmieniu: 

1) w § 1 po wyrazie „Wyżnym” wprowadzić wyrazy „na działce nr 4174”. 

 

 

„Za” przyjęciem ww. wniosku, w głosowaniu jawnym głosowało 7 radnych, 6 było 

„przeciwnych”, 1 „wstrzymał się” od głosu, wobec czego wniosek został przyjęty. 
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Następnie w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania 

jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 8 głosami „za”, przy 1 „przeciwnym”  

i 5 „wstrzymującymi się” podjęła UCHWAŁĘ NR VI/41/2007 w sprawie 

zabezpieczenia w formie weksla „in blanco” prawidłowego wykorzystania 

środków z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 20 

Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zapewnienia 

środków finansowych w wysokości umożliwiającej wykonanie inwestycji  

p.n. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci  

i młodzieży w Krościenku Wyżnym” w terminie określonym we wniosku. 

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar omówił projekt ww. uchwały. Stwierdził on, że proponuje 

się wyrażenie woli zapewnienia środków finansowych w wysokości umożliwiającej 

wykonanie inwestycji p.n. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie 

dostępnego dla dzieci i młodzieży w Krościenku Wyżnym” w terminie do dnia  

31 grudnia 2007 r., w związku z ubieganiem się przez Gminę Krościenko Wyżne  

o współfinansowanie zadania ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej 

Ministerstwa Sportu w wysokości określonej poniżej. Szacunkowa wartość wkładu 

własnego na realizację zadania w 2007 r. wynosi 175 000 zł, co stanowi 50% 

wydatków kwalifikowanych. Natomiast środki finansowe zostaną zabezpieczone  

z dochodów własnych tj. z podatku od nieruchomości pod warunkiem uzyskania 

dofinansowania ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej Ministerstwa 

Sportu. 

 

 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - radny Zdzisław Omachel. 

Stwierdził on, że Komisja na posiedzeniu w dniu 20 marca 2007 r. 3 głosami „za”, 

przy 1 ‘wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zapewnienia środków finansowych w wysokości umożliwiającej wykonanie inwestycji 

p.n. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci  

i młodzieży w Krościenku Wyżnym” w terminie określonym we wniosku. Komisja 

wnioskuje, aby: 

1) w tytule projektu uchwały po wyrazie „Wyżnym” wprowadzić wyrazy 

„na działce nr 4174”, 

2) w § 1 po wyrazie „Wyżnym” wprowadzić wyrazy „na działce nr 4174”. 

Ww. wniosek przyjęty został 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 
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W otwartej dyskusji radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu omawianej 

uchwały. 

 

 

 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad wnioskami Komisji Budżetu  

i Finansów w brzmieniu: 

1) w tytule projektu uchwały po wyrazie „Wyżnym” wprowadzić wyrazy 

„na działce nr 4174”, 

2) w § 1 po wyrazie „Wyżnym” wprowadzić wyrazy „na działce nr 4174”. 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego „za” przyjęciem ww. wniosku 

glosowało 8 radnych, 4 radnych było „przeciwnych”, 2 „wstrzymało się” od głosu, 

wobec czego wniosek został przyjęty. 

 

 

 

 

Następnie w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania 

jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 8 głosami „za”, przy 1 „przeciwnym” i 5 

„wstrzymujących się” podjęła UCHWAŁĘ NR VI/42/2007 w sprawie 

zapewnienia środków finansowych w wysokości umożliwiającej wykonanie 

inwestycji p.n. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie 

dostępnego dla dzieci i młodzieży w Krościenku Wyżnym na działce  

nr 4174” w terminie określonym we wniosku (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 21 

 W dalszej kolejności Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok i podziału nadwyżki 

budżetowej z 2006 roku. 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie oddał głos Skarbnikowi Gminy – Izabeli Stojak, która została 

poproszona o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok i podziału nadwyżki budżetowej z 2006 roku. Swą 

wypowiedz rozpoczęła od przedstawienia autopoprawki do projektu przedmiotowej 

uchwały. 

 

 

W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy – Jan Kuźnar, który stwierdził, iż nie 

upoważniał jej do składania autopoprawki w jego imieniu. 
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W związku z powyższym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec poprosił 

Skarbnika Gminy, aby omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok i podziału nadwyżki budżetowej z 2006 roku, 

natomiast autopoprawkę przedstawił Wójt Gminy. 

 

 

 

W dalszej kolejności, pod wpływem zdenerwowania Skarbnik Gminy – Izabela Stojak 

opuściła obrady. 

 

 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zarządził 10-minutową 

przerwę w posiedzeniu w godz. 15
15

-15
25

. 

 

 

 

Po przewie prowadzący posiedzenie stwierdził, iż Skarbnik Gminy nie jest w stanie 

wrócić na posiedzenie, wobec czego zwrócił się do Wójta Gminy, aby przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok  

i podziału nadwyżki budżetowej z 2006 roku. 

 

 

 

Wobec powyższego Wójt Gminy – Jan Kuźnar omówił projekt przedmiotowej 

uchwały. Stwierdził on, że: 

- zwiększa się plan dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 117 151 zł w następujących działach i źródłach 

dochodów: 

- w dziale 600 klasyfikacji budżetowej w kwocie 11 400 zł, w tym: 

dotacje celowe otrzymane z gminy na zadania bieżące realizowane na 

podstawie porozumień (umów) miedzy jednostki samorządu 

terytorialnego – odśnieżanie dróg gminnych (zadanie przejęte od 

Starostwa Powiatowego w Krośnie), 

- w dziale 756 klasyfikacji budżetowej w kwocie 4 800 zł, w tym: wpływy 

z opłaty skarbowej, 

- w dziale 758 klasyfikacji budżetowej w kwocie 95 020 zł, w tym: część 

oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, 

- w dziale 852 klasyfikacji budżetowej w kwocie 1 731 zł, w tym:  

- wpływy z różnych dochodów – 1 679 zł,  

- pozostałe odsetki – 52 zł, 

- w dziale 900 klasyfikacji budżetowej w kwocie 4 200 zł, w tym: 

otrzymane spadki, zapisy i darowizny w postaci pieniężnej, 
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- zmniejsza się plan dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 26 955 zł w następujących działach i źródłach 

dochodów: 

- w dziale 756 w kwocie 26 560 zł, w tym:  

- udziały gmin w podatku dochodowym od osób fizycznych  

– 26 560 zł, 

- wpływy z różnych dochodów – prowizja od sprzedaży opłaty 

skarbowej – 395 zł, 

- zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 40 902 zł, w dziale 900 klasyfikacji budżetowej, 

rozdziale 90015 - wydatki majątkowe (budowa linii oświetlenia  

ul. Brzozowskiej w Krościenku Wyżnym), 

- zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 131 098 zł w następujących działach i rozdziałach 

klasyfikacji budżetowej: 

- w dziale 600 w kwocie 31 400 zł, w tym: 

- rozdziale 60014 – wydatki bieżące - 11 400 zł, 

- rozdziale 60016 – wydatki majątkowe (remont i modernizacja  

ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach – 20 000 zł,  

- w dziale 700, rozdziale 70005 w kwocie 21 000 zł, w tym: wydatki 

bieżące (Aeroklub) - 9 000 zł, wydatki majątkowe (nabycie , zakup działek 

– od. P. Żywiec i P. Frydrychów) – 12 000 zł, 

- w dziale 801 w kwocie 45 166 zł, w tym: 

- rozdziale 80101 – wydatki bieżące - 39 234 zł, w tym: 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń – 17 500 zł, 

- rozdziale 80103 – wydatki bieżące – 2 932 zł, w tym: 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń – 2 750 zł, 

- rozdziale 80104 – wydatki bieżące – 3 000 zł, w tym: dotacja  

(dla Gminy Krosno, w związku z uczęszczaniem dzieci z terenu Gminy 

Krościenko Wyżne do przedszkoli na terenie miasta Krosna), 

- w dziale 852 w kwocie 1 731 zł, w tym: 

- rozdziale 85212 – wydatki bieżące – 1 440 zł, 

- rozdziale 85214 – wydatki bieżące – 291 zł, 

- w dziale 854, rozdziale 85401 – wydatki bieżące – 179 zł, w tym: 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń – 110 zł, 

- w dziale 900 w kwocie 31 622 zł, w tym: 

- rozdziale 90001 – wydatki majątkowe – 3 200 zł, w tym: budowa 

kanalizacji sanitarnej – zakup działki pod przepompownię, 

- rozdziale 90013 – wydatki bieżące – 3 800 zł (utrzymanie 

zwierząt w schronisku), 

- rozdziale 90015 – wydatki majątkowe – 24 622 zł, w tym:  

- budowa linii oświetlenia ul. Dworskiej w Krościenku 

Wyżnym – 4 622 zł, 

- budowa oświetleń ulicznych w Gminie Krościenko Wyżne 

– 20 000 zł – program oświetleń na terenie Krościenka 

Wyżnego - wykonanie dokumentacji technicznej na 
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oświetlenie Dębiny i przyszłego chodnika (projekt 

wykonywany przez Starostwo Powiatowe) w kierunku miasta 

Krosna, oświetlenie ul. Parkowej, oświetlenie w kierunku 

placu zabaw przy ul. Mostowej, zamontowanie dodatkowych 

lamp przy ul. Północnej i Południowej,  

- zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o kwotę 238 255,32 zł w następujących działach i rozdziałach 

klasyfikacji budżetowej: 

- w dziale 600, rozdziale 60016 – wydatki majątkowe w kwocie  

168 255,32 zł, w tym: budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej  

nr 1972R Krosno-Iskrzynia (ul. Południowa i ul. Kasztanowa) wraz  

z budową kanalizacji deszczowej w miejscowości Krościenko Wyżne – 

27 369,80 zł, remont i modernizacja ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach  

– 140 885,52 zł, 

- w dziale 700, rozdziale 70005 – wydatki majątkowe – 45 000 zł (zakup 

nabycie działek, budynku w Pustynach), 

- w dziale 750 w kwocie 25 000 zł, w tym: 

- rozdziale 75023 – wydatki bieżące – 20 000 zł, 

- rozdziale 75075 – wydatki bieżące – 5 000 zł, 

- jako źródło pokrycia wydatków w kwocie 238 255,32 zł wskazuje się 

nadwyżki z lat ubiegłych, 

- w dziale 756 „Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych 

jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane  

z ich poborem”, rozdziale 75647 „Pobór podatków, opłat i niepodatkowych 

należności budżetowych” zmniejsza się wydatki bieżące, w tym 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń, a zwiększa się wydatki 

majątkowe o kwotę 8 000 zł, 

- wprowadza się zmiany kwot wydatków majątkowych na zadaniach objętych 

wieloletnim programem inwestycyjnym: dokonuje się zmiany wydatków  

w wieloletnich programach: 

1)  I. Program p.n. „Budowa chodników, mostów i modernizacja dróg  

w Gminie Krościenko Wyżne”: 

a) zadanie „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1972R Krosno 

Iskrzynia (ul. Południowa i ul. Kasztanowa) wraz z budową kanalizacji 

deszczowej w miejscowości Krościenko Wyżne ” - zwiększa się zakres 

prac o roboty dodatkowe na 2007 r. o kwotę 27 369,80 zł, 

2)  III. Program p.n. „Oświetlenie  dróg chodników, placów i parkingów  

w Gminie Krościenko Wyżne”: 

a) zadanie „Budowa linii oświetlenia ul. Brzozowskiej w Krościenku 

Wyżnym” - zmniejsza się po przetargu wartość prac w roku 2007  

o kwotę 40 902 zł, 

b) zadanie „Budowa linii oświetlenia ul. Dworskiej w Krościenku 

Wyżnym”:  

- zwiększa się zakres prac na 2007 r. o roboty dodatkowe o kwotę  

4 622 zł, 
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- zmienia się limit wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 

2007 -2009 w brzmieniu, jak załącznik do projektu niniejszej uchwały. 

Ponadto mówca dodał, iż w kwocie 140 885,52 zł ujętej w dziale 600, rozdziale 60016 

zawarta jest kwota 44 500 zł, którą Skarbnik Gminy nie zapłaciła w zeszłym roku.  

Jest to zobowiązanie do umowy zawartej w miesiącu czerwcu, bądź lipcu na kwotę  

ok. 150 000 zł.  

Następnie Wójt Gminy złożył autopoprawkę do załącznika projektu uchwały  

w brzmieniu: 

- w I. Program p.n. „Budowa chodników, mostów i modernizacja dróg  

w Gminie Krościenko Wyżne”, zadanie „Budowa mostu pieszo-jezdnego na 

rzece „Wisłok” w Krościenku Wyżnym”: 

- w rubryce „Łączne nakłady finansowe” kwotę „1 350 000 zł”, 

zastąpić kwotą „1 450 000 zł” (pozycja „RAZEM” otrzymuje 

brzmienie: „1 510 559,80 zł”), 

- w rubryce „Wysokość wydatków w roku budżetowym oraz dwóch 

kolejnych latach – 2008 kwotę „1 200 000 zł”, zastąpić kwotą 

„1 300 000 zł” (pozycja  „RAZEM” otrzymuje brzmienie:  

„1 300 000 zł”). 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Przewodniczącemu Komisji Budżetu  

i Finansów – radnemu Zdzisławowi Omachlowi, który zapoznał obecnych z opinią  

dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok i podziału nadwyżki budżetowej z 2006 roku. Stwierdził on, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 20 marca 2007 r. pozytywnie zaopiniowała projekt 

przedmiotowej uchwały – 4 głosy „za” (jednogłośnie), wraz z następującym 

wnioskiem: 

1) w § 3 ust. 1: 

a) zmniejszyć wydatki w dziale 600 „Transport i łączność”, 

rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” – 1. Wydatki 

majątkowe, w tym: „remont i modernizacja ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach” o kwotę 115 000 zł, 

b) zwiększyć wydatki w dziale 600 „Transport i łączność”, 

rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne”: 

- wprowadzając zadanie: „remont drogi rolniczej nr 3410”  

w wydatkach majątkowych w kwocie 35 000 zł,  

- zwiększyć – wydatki majątkowe, w tym: „budowa mostu pieszo-

jezdnego na rzece Wisłok” o kwotę 80 000 zł. 

Ww. wniosek został przyjęty przez członków Komisji 4 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

 

W otwartej przez prowadzącego obrady dyskusji głos zabrał Wójt Gminy  

– Jan Kuźnar. Skierował on pytanie do radnego Zdzisława Omachla – 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, czy na pewno chce on zmniejszyć 
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wydatki na remont i modernizację  ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach, mając na 

uwadze dwustronne rozmowy. Dodał, iż dwukrotnie zabezpieczał środki na pokrycie 

koszów remontu i modernizacji ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach i dwukrotnie 

nie udało mu się przekonać niektórych radnych do zapłaty rachunku, który niebawem 

wpłynie do Urzędu Gminy. Ponadto stwierdził, iż padały deklaracje, iż z nadwyżki 

budżetowej zostanie przekazana kwota na remont i modernizację powyższych ulic. 

Wg niego proponowany remont drogi rolniczej o nr ewid. 3410 można wykonać za 

niższą kwotę niż 35 000 zł, a w chwili obecnej nie musi być przeznaczona kwota 

80 000 zł na zadanie: „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece Wisłok”. Można 

przeznaczyć niższą kwotę. Natomiast pozostawienie kwoty na remont i modernizację 

ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach pozwoliłoby na zapłatę rachunku dla Rejonu 

Budowy Dróg i Mostów. Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  

o przemyślenie tej sprawy.  

 

 

Radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów zauważył, 

że on sam nie decyduje o zapłacie za wykonanie remontu i modernizacji ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach. Na posiedzeniu Komisji uzyskano od Skarbnika Gminy 

informację, że pewne zobowiązania nie zostały zapłacone w 2006 r. tj.:  

- budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1972R Krosno-Iskrzynia 

(ul. Południowa i ul. Kasztanowa) wraz z budową kanalizacji deszczowej  

w miejscowości Krościenko Wyżne – 27 369,80 zł,  

- remont i modernizacja ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach  

– 44 500 zł, 

- remont Domu Ludowego w Krościenku Wyżnym – 10 000 zł, 

- zakup programów komputerowych 20 000 zł. 

Kwota 100 000 zł przeznaczona na inwestycję „Budowa mostu pieszo-jezdnego na 

rzece Wisłok” w 2006 r. nie została wykonana i przeszła do nadwyżki budżetowej. 

Dodał, iż padło jednoznaczne stwierdzenie – 44 500 zł to kwota która musi być 

zapłacona na remont i modernizację ul. Centralnej i Wspólnej w Pustyanch. Ponadto 

Gmina otrzyma dotację z SPO na zadanie: „Budowa budynku socjalno usługowego dla 

LKS „Wisłok” w Krościenku Wyżnym”. 

 

 

 

W dalszej kolejności ponownie głos zabrał Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Zauważył on, iż 

niebawem wpłynie do Urzędu Gminy rachunek za następne zadanie – wykonanie 

remontu i modernizacji ul. Centralnej i Wspólnej w Pustyanch. Natomiast środki  

z SPO będą stanowić zabezpieczenie zapłaty rachunków na rzecz SPO, ponieważ nie 

ma zabezpieczenia w budżecie gminy po stronie dochodowej na kwotę 164 100 zł. 

Zwrócone one zostaną dopiero w przyszłym roku, ponieważ niebawem realizowany 

będzie trzeci etap zadania: „Budowa budynku socjalno-usługowego dla LKS „Wisłok” 

w Krościenku Wyżnym”. Koszty budowy tego budynku w 2007 r. wynoszą  

550 000 zł, z tego Gmina musi zabezpieczyć kwotę ok. 170 000 zł. Wobec tego zwrot 

środków które wpłyną będzie równocześnie zabezpieczeniem wkładu własnego  

na ten rok. 
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Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapytał, dlaczego nie został zapłacony 

rachunek z miesiąca lipca/sierpnia 2006 r. w kwocie 44 500 zł za wykonanie remontu  

i modernizacji ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach, pomimo, że środki te były 

zaplanowane w budżecie Gminy. Zauważył, że zadanie to zostało zakończone  

w połowie roku budżetowego.  

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że jest to również dla niego niezrozumiałe, a to 

pytanie to należy skierować do Skarbnika Gminy. 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec skierował pytanie dot. propozycji 

zwiększenia planu wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok,  

w dziale 600, rozdziale 60016 – wydatki majątkowe: budowa chodnika w ciągu drogi 

powiatowej nr 1972R Krosno-Iskrzynia (ul. Południowa i ul. Kasztanowa) wraz  

z budową kanalizacji deszczowej w miejscowości Krościenko Wyżne – 27 369,80 zł. 

Zapytał, czy kwota ta zawiera ostateczne wyliczenie kosztów związanych  

z wykonaniem robót dodatkowych na tym zadaniu.  

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że kwota ta pozwoli zabezpieczyć 

środki na prace wykonane przez Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjnych i Drogowych 

w Krośnie. Natomiast Gmina musi wykonać zjazdy z prywatnych posesji  

przy ul. Południowej w Krościenku Wyżnym. Łączny koszt robót dodatkowych na 

tym zadaniu osiągnął kwotę ok. 70 000 zł. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel poprosił o przedstawienie zakresu prac i wysokości kosztów 

związanych z wykonaniem zjazdów z prywatnych posesji przy ul. Południowej  

w Krościenku Wyżnym, w związku z budową chodnika przy tej ulicy. Wg niego 

należy ostatecznie zakończyć te prace. Ponadto poprosił, aby poprawić wjazd na jego 

posesję, ponieważ jest załamany. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że na kolejnej sesji przedstawi zakres prac i koszty związane z wykonaniem 

zjazdów. Jego zdaniem jest to kwota ok. 10 000 zł. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. Zwrócił on uwagę na 

proponowane zmniejszenia planu dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok w dziale 756 w kwocie 26 560 zł, w tym: udziały gmin w podatku 
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dochodowym od osób fizycznych. Zauważył, iż niedawno Rada Gminy uchwaliła 

budżet. Zapytał z czego wynika to zmniejszenie. 

 

 

Odpowiadając Sekretarz Gminy – Jan Omachel stwierdził, iż prawdopodobnie 

Skarbnik Gminy planując budżet przeszacowała dochody. 

 

 

 

W dalszej kolejności o głos poprosił radny Kazimierz Zygarowicz. Stwierdził on, iż 

nie dziwi się, że Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – radny Zdzisław 

Omachel dąży do wykonania remontu drogi rolniczej o nr ewid. 3410 tzw. 

„Omachlówki”, ponieważ „walczy” o to czwartą kadencję. Wg niego remont tej drogi 

należy wykonać. Natomiast przesuwnie środków na zadanie, które nie jest 

przygotowane do realizacji („Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece Wisłok”) nie 

jest w porządku i można by powiedzieć, że Komisja postępuje złośliwie, nie chce 

zapłacić za drogę, która już jest zrobiona. Jego zdaniem należy „raz na zawsze” 

skończyć z tym tematem (remontem i modernizacją ul. Centralnej i Wspólnej  

w Pustynach) i „zakopać topór wojenny”. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec nie zgodził się ze stwierdzeniem przedmówcy, 

iż inwestycja „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece Wisłok” nie jest 

przygotowana, ponieważ Wójt informował radnych jeszcze w poprzedniej kadencji 

Rady, że Gmina uzyskała pozwolenie na budowę tego zadania. Na sesji Rady odbytej 

w dniu 14 lipca 2006 r. Wójt stwierdził, że w miesiącu sierpniu 2006 r. zostanie 

ogłoszony przetarg na wykonawstwo tej inwestycji. Więc nie można stwierdzić, że 

zadanie nie jest przygotowane, tym bardziej, że do jego realizacji przymierzamy się 

już 4 lata. 

 

 

 

Do dyskusji włączył się Wójt Gminy - Jan Kuźnar. Wg niego nie ma znaczenia, czy 

przetarg został ogłoszony na zadanie „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece 

Wisłok”, ponieważ i tak jest to inwestycja trzyletnia. Dodał, iż należy zapłacić za 

jedno zadanie, które jest już wykonane i realizować kolejne.  

 

 

 

Ponownie głos zabrał prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec. Zapytał on Wójta 

Gminy jakie jest jego stanowisko na temat realizacji zadania: „Budowa mostu pieszo-

jezdnego na rzece Wisłok”. Dodał, iż inwestycja ta jest odkładana. Rada Gminy kilka 

lat temu zdecydowała o tej inwestycji, a także poniesiono już pewne koszty. 
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Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż gdyby nie popierał tej 

inwestycji to nie zlecałby wykonania dokumentacji, która już jest przygotowana. Nie 

jest prawdą, że można było pozyskać środki na to zadanie. Kosztorys tego zadania 

zamyka się kwotą ponad 1 500 000 zł. Jeżeli w chwili obecnej ogłosimy przetarg na 

wykonawstwo tego zadania, to zablokujemy możliwość złożenia wniosku o jego 

dofinansowanie. Z informacji, które posiada, być może pojawi się możliwość 

pozyskania dofinansowania na inwestycje mostowe w latach 2007-2013. Zostaną 

określone kryteria naboru wniosków do RPO. 

 

 

Do powyższej wypowiedzi ustosunkował się Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, 

który zauważył, że taką informację Wójt przekazał radnym w 2006 r. Wówczas 

stwierdził on, że nabór wniosków o dofinansowanie inwestycji mostowych będzie 

przeprowadzony jesienią 2006 r. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że nabór wniosków miał miejsce, ale na zupełnie 

inne inwestycje, więc Gmina nie mogła skorzystać z dotacji. 

 

 

 

Następnie głos zabrał radny Grzegorz Kondracki. Zauważył on, iż z niechęcią wraca 

do tematu zapłaty za remont i modernizację ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach. 

Nie uczestniczył w obradach poprzedniej sesji, więc myślał, że temat ten został 

załatwiony. Zgodził się z radnych Kazimierzem Zygarowiczem, iż powinniśmy tę 

sprawę zamknąć, dokonując zapłaty za tę drogę. Wyraził nadzieję, że w przyszłości 

takie sytuacje nie będą miały miejsca. Radni zostali wybrani po to, aby coś robić, a nie 

robić sobie na przekór. W Radzie nie powinno być podziałów. Zamknięcie sprawy 

drogi zakończyłoby okres, który „różni” radnych. Natomiast zadania, które wymienił 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów tj. „Budowa mostu pieszo-jezdnego na 

rzece Wisłok” i „Remont drogi rolniczej o nr ewid. 3410” będą zrealizowane, 

ponieważ nie mogą być nieustannie odkładane. Nie ma sensu odkładanie zapłaty za 

remont i modernizację ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach, skoro pojawiły się 

dodatkowe środki (z przesunięć). On mógłby stwierdzić, iż osobiście żałuje, że trzech 

radnych z Pustyn popiera Wójta, ponieważ wpływa to niekorzystnie na decyzje Rady 

w stosunku do Pustyn. Jest to nie w porządku. Skoro pojawiły się środki nie rozumie 

działań Komisji Budżetu i Finansów oraz niektórych radnych, że nie dążą do 

rozwiązania tego problemu. Dodał, iż pochodzi ze środowiska biznesowego, w którym 

takie „podchody” są nie do pomyślenia. Podsumowując wnioskował do Rady, aby 

zmienić decyzję, „iść do przodu”, zamknąć sprawę i zastanowić się nad 

priorytetowymi inwestycjami. Wg niego w chwili obecnej nie ma woli współpracy. Na 

zakończenie swojej wypowiedzi przeprosił, jeżeli kogoś uraził i stwierdził, że na ten 

temat nie będzie się już wypowiadał.  
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O głos poprosił Sekretarz Gminy – Jan Omachel. Wg niego kwota 80 000 zł powinna 

pozostać na remont i modernizację ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach, ponieważ 

jest to zadanie zrealizowane i wykonane papierowo, a płatności będą niedługo. 

Zgodnie z podpisaną umową płatność ma być dokonana do końca marca 2007 r. 

Zabezpieczenie tych środków jest uzasadnione. Natomiast zadanie: „Budowa mostu 

pieszo-jezdnego na rzece Wisłok” na pewno będzie zrealizowane i przetarg zostanie 

ogłoszony, ponieważ budżet musi być realizowany i będzie możliwość przesunięcia na 

to zadanie środków. Zauważył, iż na zadanie: „Budowa budynku socjalno-usługowego 

dla LKS „Wisłok” w Krościenku Wyżnym” Rada musi zabezpieczyć kwotę  

164 100 zł, natomiast pozostałe środki może przesunąć na zadanie: „Budowa mostu 

pieszo-jezdnego na rzece Wisłok”. Apelował o zdrowy rozsadek, ponieważ Rada może 

środki na powyższe zadanie przeznaczyć w terminie późniejszym, a teraz 

zabezpieczyć płatności na zadanie: „Remont i modernizacja ul. Centralnej i Wspólnej 

w Pustyanch”. Dodał, iż jego zdaniem należy wykonać remont drogi rolniczej  

o nr ewid. 3410. 

 

 

 

Ponownie o głos poprosił radny Zdzisław Omachel. Stwierdził on, że z prowadzonej 

dyskusji osobiście odbiera, iż z jego winy nie zapłacono za prace wykonane  

w Pustynach. Uważa, że jest to błędne stwierdzenie. Nikt nie jest złośliwy. Wszyscy, 

wspólnie „szukamy” środków na zapłatę za remont i modernizację ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach. Kwota wspomniana przez Skarbnika Gminy tj. 44 5000 zł 

jako zobowiązanie jest zabezpieczona. Na posiedzeniu Komisji nie mówiono  

o terminie zapłaty za wykonawstwo zadania: „Remont i modernizacja ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach”. Dopiero na posiedzeniu Rady pojawił się termin – do końca 

marca 2007 r. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał Grzegorz Kondracki. Stwierdził on, iż jego wolą nie było 

zrzucanie winy na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów za to, że droga nie 

została zapłacona, za co przeprosił radnego Zdzisława Omachla. Ponadto podkreślił, 

że mimo możliwości zamknięcia sprawy (bez uszczerbku dla budżetu) nie podejmuje 

się próby rozwiązania tego problemu. Na ten temat radni prowadzili dyskusje 

wielokrotnie. On również uważa, że nie wszystko było w porządku, ale „trudno stało 

się”. Zaapelował do radnych o rozsądne głosowanie. 

 
 

 

Następnie głos zabrał radny Paweł Lorens, który zwrócił się do Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Finansów. Zauważył on, że jest radny Zdzisław Omachel  

człowiekiem skrupulatnym, za co go podziwia. Jednakże wyraził zdziwienie, że 

Przewodniczący Komisji miał możliwość zapytać na posiedzeniu o termin zapłaty za 

wykonanie remontu i modernizacji ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach, a tego nie 

zrobił. Dodał, iż jest to dziwne skoro Komisja musi „skonkretyzować konkretne 

zadania”. 
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Odpowiadając radny Zdzisław Omachel zaprosił radnego Pawła Lorensa na 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, wówczas usłyszy on pytania członków 

Komisji i dowie się ile razy on sam pytał o datę zapłaty. 

 

 

 

Z prawa do głosu skorzystała również radna Krystyna Lorens, która przysłuchując się 

dyskusji stwierdziła, że każdy radny ma swoich wyborców, przed którymi ponosi 

odpowiedzialność. Ciągle słyszy pytania wyborów, dlaczego nic się nie dzieje  

w sprawie realizacji zadania: „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece Wisłok”. 

Dodała, iż podniesienie ręki podczas głosowania wiąże się z rozmowami 

prowadzonymi z wyborcami, którzy liczą na to, że „naszymi głosami” będą 

realizowane ich marzenia – te kierowane od wielu lat tj. most pieszo-jezdny.  

Na zakończenie stwierdziła, że w tej kwestii kierowane są pytania pod jej adresem,  

ale ona nie potrafi na nie odpowiedzieć. 

 

 

 

Radny Paweł Lorens zauważył, że jest radnym pierwszą kadencję. Stwierdził, iż jeżeli 

jest możliwość to należy załatwić te sprawę. Nie stanie się to „z krzywdą” dla zadania: 

„Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece Wisłok”. On bardzo chętnie poprze ten 

wniosek. Sprawę zapłaty za remont i modernizację ul. Centralnej i Wspólnej  

w Pustynach należy załatwić i „drugą pchnąć do przodu”. Zauważył, że sprawy te 

należy załatwić w miarę pozytywnie dla radnych i mieszkańców. Nie należy dążyć do 

sytuacji, że podzielone zostanie Krościenko Wyżne i Pustyny. Byłoby to przykre, 

ponieważ wszyscy mieszkańcy płacą podatki. Zaapelował, aby załatwić te sprawę, 

załatwić temat mostu i „iść do przodu”. 

 

 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zarządził 10-minutową 

przerwę w posiedzeniu w godz. 16
20

-16
30

. 

 

 

 

Po przewie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec złożył wniosek w brzmieniu: 

1) w § 3 ust. 1: 

a) zmniejszyć wydatki w dziale 600 „Transport i łączność”, 

rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” – 1. Wydatki 

majątkowe, w tym: „remont i modernizacja ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach” o kwotę 35 000 zł, 

b) zwiększyć wydatki w dziale 600 „Transport i łączność”, 

rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne”: 

- wprowadzając zadanie: „remont drogi rolniczej nr 3410”  

w wydatkach majątkowych w kwocie 35 000 zł. 
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Następnie radny Bolesław Pudłowski złożył wniosek, aby: 

  1) w § 3 ust. 1: 

a) zmniejszyć wydatki w dziale 750 „Administracja publiczna”, 

rozdziale 75075 „Promocja jednostek samorządu 

terytorialnego” – wydatki bieżące o kwotę 2 500 zł, 

b) zwiększyć wydatki wprowadzając dział 921 „Kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego”, rozdział 92109 „Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby” – wydatki bieżące w kwocie 2 500 zł  

z przeznaczeniem na zakup taboretu gazowego 

jednopalnikowego. 

Dodał, iż występuje pilna potrzeba wymiany palnika, ponieważ jest on zużyty i nie 

posiada atestu. Natomiast on jest odpowiedzialny za Dom Ludowy w Krościenku 

Wyżnym. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili więcej wniosków i uwag do projektu omawianej uchwały,  

w związku z czym przystąpiono do przegłosowania wniosku złożonego przez Komisję 

Budżetu i Finansów, Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca oraz radnego 

Bolesława Pudłowskiego. 

 

 

 

Wniosek Komisji Budżetu i Finansów: 

1) w § 3 ust. 1: 

a) zmniejszyć wydatki w dziale 600 „Transport i łączność”, 

rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” – 1. Wydatki 

majątkowe, w tym: „remont i modernizacja ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach” o kwotę 115 000 zł, 

b) zwiększyć wydatki w dziale 600 „Transport i łączność”, 

rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne”: 

- wprowadzając zadanie: „remont drogi rolniczej nr 3410”  

w wydatkach majątkowych w kwocie 35 000 zł,  

- zwiększyć – wydatki majątkowe, w tym: „budowa mostu pieszo-

jezdnego na rzece Wisłok” o kwotę 80 000 zł. 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 

nie przyjęła ww. wniosku. „Za” przyjęciem ww. wniosku nie głosował żaden radny, 

„przeciwnych” było 5 radnych, 9 „wstrzymało się” od głosu. 
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Wniosek Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca w brzmieniu: 

1) w § 3 ust. 1: 

a) zmniejszyć wydatki w dziale 600 „Transport i łączność”, 

rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” – 1. Wydatki 

majątkowe, w tym: „remont i modernizacja ul. Centralnej  

i Wspólnej w Pustynach” o kwotę 35 000 zł, 

b) zwiększyć wydatki w dziale 600 „Transport i łączność”, 

rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne”: 

- wprowadzając zadanie: „remont drogi rolniczej nr 3410”  

w wydatkach majątkowych w kwocie 35 000 zł. 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne  

14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła ww. wniosek. 

 

 

 

Wniosek radnego Bolesława Pudłowskiego w brzmieniu: 

  1) w § 3 ust. 1: 

a) zmniejszyć wydatki w dziale 750 „Administracja publiczna”, 

rozdziale 75075 „Promocja jednostek samorządu 

terytorialnego” – wydatki bieżące o kwotę 2 500 zł, 

b) zwiększyć wydatki wprowadzając dział 921 „Kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego”, rozdział 92109 „Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby” – wydatki bieżące w kwocie 2 500 zł  

z przeznaczeniem na zakup taboretu gazowego 

jednopalnikowego. 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne  

14 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła ww. wniosek. 

 

 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok i podziału nadwyżki budżetowej  

z 2006 roku. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ  

NR VI/43/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok i podziału nadwyżki budżetowej z 2006 roku (uchwała  

w załączeniu). 
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Ad. 22 

  Następnie radni przystąpili do realizacji punktu dwudziestego drugiego 

posiedzenia w brzmieniu: „Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok.”. 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie oddał głos Przewodniczącym poszczególnych Komisji 

działających przy Radzie Gminy Krościenko Wyżne, którzy zapoznali obecnych  

z treścią planów pracy poszczególnych Komisji na 2007 r. tj.: 

1) radny Waldemar Podkul – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

(plan pracy w załączeniu), 

2) radny Kazimierz Zygarowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich (plan pracy w załączeniu),  

3) radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  

(plan pracy w załączeniu), 

4) radny Grzegorz Kondracki – Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska (plan pracy  

w załączeniu). 

 

 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do wyżej przedstawionych planów pracy. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonych głosowań jawnych Rada 

Gminy Krościenko Wyżne: 

1) 14 głosami „za” (jednogłośnie) zatwierdziła plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2007 rok (w załączeniu), 

2) 14 głosami „za” (jednogłośnie) zatwierdziła plan pracy Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Obywatelskich na 2007 rok (w załączeniu), 

3) 14 głosami „za” (jednogłośnie) zatwierdziła plan pracy Komisji Budżetu  

i Finansów na 2007 rok (w załączeniu), 

4) 14 głosami „za” (jednogłośnie) zatwierdziła plan pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2007 rok  

(w załączeniu). 
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Ad. 23 

 Zgodnie z kolejnym punktem przyjętego porządku obrad Rada Gminy 

Krościenko Wyżne przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady Gminy Krościenko 

Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec przedstawił radnym proponowany plan pracy 

Rady Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok (plan pracy w załączeniu). 
 

 

 

W otwartej dyskusji radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego przez prowadzącego obrady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) 

przyjęła plan pracy Rady Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. 
 

 

 

 

Ad. 24 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do realizacji punktu dwudziestego 

czwartego przyjętego porządku obrad w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje  

i zapytania”. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zapoznał obecnych z pismem: 

1) Wojewody Podkarpackiego z dnia 8.02.2007 r., znak: NK.II.0911/20/07  

w sprawie wszczęcia postępowania zmierzającego do stwierdzenia 

nieważności § 2 uchwały Rady Gminy Krościenko Wyżne Nr III/14/06  

z dnia 14 grudnia 2006 r. w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez 

właścicieli nieruchomości za wykonywanie przejętego przez Gminę 

Krościenko Wyżne obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na 

terenie nieruchomości odpadów komunalnych (pismo w załączeniu), 

2) Wojewody Podkarpackiego z dnia 15.02.2007 r., znak: 

NK.II.0911/20/07 w sprawie stwierdzenia nieważności § 2 uchwały 

Rady Gminy Krościenko Wyżne Nr III/14/06 z dnia 14 grudnia 2006 r. 

w sprawie ustalenia opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości 

za wykonywanie przejętego przez Gminę Krościenko Wyżne obowiązku 

w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów 

komunalnych (pismo w załączeniu). 
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Następnie prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec odczytał pismo Stowarzyszenia 

Instytutu Polsko-Ukraińskiego w Jarosławiu z dnia 6.03.2007 r. w sprawie prośby  

o przystąpienie Gminy Krościenko Wyżne do Stowarzyszenia (pismo w załączeniu). 

 

 

Do powyższego pisma ustosunkował się Wójt Gminy – Jan Kuźnar, który stwierdził,  

iż jego zdaniem nie należy przystępować do tego Stowarzyszenia. 

 

 

Rada Gminy Krościenko Wyżne nie wyraziła zgody na przystąpienie  

do Stowarzyszenia Instytutu Polsko-Ukraińskiego w Jarosławiu. 

 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapoznał obecnych z pismem  

P. Anny i Piotra Węgrzyn z dnia 15.03.2007 r. w sprawie przeprowadzenia dalszego 

remontu drogi gminnej o nr ewid. 1780 (pismo w załączeniu). 

 

 

O głos poprosił sołtys sołectwa Krościenko Wyżne – Bolesław Pudłowski. Zauważył 

on, że istnieje potrzeba wykonania remontu drogi gminnej o nr ewid. 1780. Dodał, iż 

droga ta biegnie w kierunku przepompowni ścieków. Remont tej drogi należy 

rozpocząć od obrania rowów. Na zakończenie stwierdził, iż P. Węgrzyn wiele prac 

wykonali we własnym zakresie. 

 

 

Radny Zbigniew Liput również poparł potrzebę wykonania remontu przedmiotowej 

drogi. Zauważył, iż droga ta prowadzi do dwóch budynków mieszkalnych. 

 

 

Z uwagi na fakt, iż budżet gminy na 2007 r. został już uchwalony i środki 

przeznaczone na remonty dróg zostały rozdysponowane Rada Gminy Krościenko 

Wyżne postanowiła sprawę przekazać Wójtowi Gminy celem załatwienia w miarę 

możliwości i posiadania wolnych środków.   

 

 

 

Następnie realizując punkt dwudziesty czwarty przyjętego porządku obrad głos zabrał 

ponownie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. Zauważył on, iż Rada Gminy  

w dniu 29 grudnia 2006 r. uchwaliła budżet Gminy Krościenko Wyżne na 2007 r.,  

w którym zaplanowano wiele zadań inwestycyjnych. Zwrócił się on do Wójta Gminy  

z prośbą o przedstawienie na kolejnej sesji stopnia przystąpienia do realizacji tych 

zadań. 
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Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że przedmiotową informację może przedstawić w chwili obecnej. W swej 

wypowiedzi stwierdził, iż główne inwestycje zaplanowane do realizacji w 2007 r. to 

zadania związane z drogami. Opracowywane są specyfikacje i zostaną ogłoszone 

przetargi na wykonawstwo. Dodał, iż do końca miesiąca czerwca 2007 r. zostaną 

rozstrzygnięte przetargi na większość zadań związanych z remontami dróg. Ponadto 

stwierdził, iż specyfikacja na zadanie p.n. „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece 

Wisłok w Krościenku Wyżnym” zostanie sporządzona nie wcześniej niż w miesiącu 

czerwcu/lipcu 2007 r. Na zakończenie swej wypowiedzi Wójt Gminy dodał, iż po 

przeznaczeniu środków finansowych na remont ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach 

realizacja zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2007 r. zostanie przyśpieszona. 

 

 

Do dyskusji włączył się Sekretarz Gminy – Jan Omachel. Stwierdził on,  

iż specyfikacja na zadanie p.n. „Budowa mostu pieszo-jezdnego na rzece Wisłok  

w Krościenku Wyżnym” musi zostać sporządzona w wersji elektronicznej  

i opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej, ponieważ jest to wymóg formalny 

przy ogłaszaniu przetargu nieograniczonego. Natomiast od ogłoszenia przetargu do 

rozstrzygnięcia musi upłynąć  termin 6 tygodni. W przypadku, gdy procedura zostanie 

wszczęta w miesiącu czerwcu, wykonawca zadania powinien być wyłoniony  

w miesiącu sierpniu 2007 r. Ponadto mówca dodał, iż budowa mostu została ujęta  

w ZARZĄDZENIU NR II/14/2007 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia 5 lutego 

2007 r. w sprawie sporządzenia planu zamówień publicznych na 2007 r. i figuruje  

w planach Urzędu. Ponadto w najbliższym czasie postara się przygotować zarządzenie 

w sprawie powierzenia czynności w zakresie przygotowania i przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego - „Budowa mostu pieszo-jezdnego 

na rzece Wisłok w Krościenku Wyżnym” określającego termin rozpoczęcia  

i zakończenia tego zadnia. Również pozostałe zadania zaplanowane do realizacji  

w budżecie Gminy na 2007 r. zostaną powierzone odrębnymi zarządzeniami – 

większość tych zarządzeń powinna być wydana do końca kwietnia 2007 r.  

 

 

Do powyższej wypowiedzi ustosunkował się Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, 

który stwierdził, że na kolejnej sesji radni powinni mieć informacje na ten temat. 

 

 

 

Następnie głos zabrał radny Wojciech Michna. Zwrócił on uwagę na konieczność 

zamontowania znaku ograniczającego tonaż na ul. Brzozowskiej (zjazd  

z ul. Rzeszowskiej w kierunku miasta Krosna - z drogi krajowej nr 9). 
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Sekretarz Gminy – Jan Omachel również stwierdził, że na tym skrzyżowaniu 

umieszczone jest błędne oznakowanie, które powoduje, iż wielu kierowców skraca 

sobie drogę do miasta Krosna. 

 

 

Do dyskusji włączył się Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Stwierdził on, że zostało 

zorganizowane spotkanie z mieszkańcami celem wizji budowy chodnika przy  

ul. Dukielskiej i Rzeszowskiej. Klimat jest sprzyjający, jednakże postaje problem 

finansowy. Krajowa Dyrekcja Dróg i Autostrad zobowiązuje się do przekazania 

materiałów, natomiast Gmina musiałaby pokryć koszty wykonawstwa. Ponadto dodał, 

iż wnioskujemy o wyznaczenie dwóch przejść dla pieszych na tych ulicach.  

W miesiącu kwietniu/maju powinno to być zrealizowane. 

  

 

 

W dalszej kolejności o głos poprosił radny Waldemar Podkul. Zapytał on, czy planuje 

się prace remontowe ul. Marynkowskiej w Krościenku Wyżnym (za górą 

Marynkowską w kierunku Korczyny). Ponadto zwrócił uwagę na konieczność 

poszerzenia ul. Dworskiej w Krościenku Wyżnym na odcinku koło P. Tomkowicza, 

ponieważ zbyt wąska jezdnia uniemożliwia mijanie się dwóch samochodów. Dodał, iż 

przed wjazdem na tą ulicę należy usytuować znak drogowy „ślepa ulica”, ponieważ 

wielu kierowców jadących w stronę Krosna zawraca. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że Gmina wnioskowała do Starostwa Powiatowego w Krośnie o wykonanie 

dokumentacji technicznej modernizacji ul. Marynkowskiej. Dokumentacja ta zostanie 

wykonana (koszt ok. 40 000 zł). Natomiast pozostaje problem wykonawstwa na tej 

ulicy. Natomiast w kwestii poszerzenia odcina na ul. Dworskiej w Krościenku 

Wyżnym stwierdził, że rozmowy z właścicielem przyległej posesji są bardzo trudne 

(P. Kałucka). Być może zaistnieje potrzeba wykupu części gruntu – ok. 0,5m. Ponadto 

mówca stwierdził, iż istnieje możliwość zamontowania znaku drogowego przy 

wjeździe na ul. Dworską w Krościenku Wyżnym informującego o „ślepej ulicy”. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał radny Bolesław Pudłowski. Zainteresowany on był 

sprawą przesunięcia kaplicy znajdującej się przy skrzyżowaniu ul. Północnej  

z ul. Mostową w Krościenku Wyżnym. Ponadto zapytał, czy planuje się wykonanie 

przejść dla pieszych na tym skrzyżowaniu. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż istnieje problem przysunięcia 

kapliczki z uwagi na brak zgody właściciela gruntu. Ponadto dodał, że przyjścia dla 

pieszych na skrzyżowaniu ul. Północnej i ul. Mostowej w Krościenku Wyżnym 

zostaną wykonane. 
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Następnie o głos poprosił radny Zbigniew Liput. Zwrócił się on do Wójta Gminy oraz 

radnych o rozważenie możliwości zakupu w roku bieżącym lub 2008 nowego 

samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Krościenku Wyżnym. 

Wniosek swój umotywował tym, iż koszty remontu starego samochodu są bardzo 

wysokie, a nawet przewyższają jego wartość. Ponadto urządzenia znajdujące się na 

wyposażeniu OSP nie spełniają określonych wymogów. W przypadku, gdy Gmina 

przeznaczy dotację na ten cel, wówczas on jako komendant będzie ubiegał się  

o dotację od firm ubezpieczeniowych oraz Zarządu Głównego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych. Dodał, iż całkowity koszt zakupu wynosi ok. 500 000 zł, natomiast 

Gmina powinna przeznaczyć środki w wysokości ok. 350 000 zł. Podsumowując 

stwierdził, że istnieje potrzeba zakupu samochodu strażackiego i jest to zadanie 

gminy.  

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że w 2007 r. nie ma możliwości zakupu 

samochodu pożarniczego ze środków budżetowych. Być może pojawi się możliwość  

pozyskania na ten cel środków pozabudżetowych np. z Ministerstwa Gospodarki. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel skierował prośbę do Wójta Gminy, aby pracownik Urzędu 

przygotował na kolejną sesję informację dot. zakresu prac oraz wysokości kwoty 

potrzebnej na wykonanie zjazdów z ul. Południowej w Krościenku Wyżnym. 

Zauważył, iż jest to droga powiatowa i to Starostwo Powiatowe w Krośnie powinno 

wykonać zjazdy z prywatnych posesji na tę drogę. Zaproponował, aby zwrócić się  

z takim wnioskiem do Starostwa Powiatowego w Krośnie. Ponadto radny stwierdził, iż 

teren przy potoku Flusy w Krościenku Wyżnym (obok posesji. P. Bargiel i P. Szmyd) 

osuwa się, wobec czego należy go wzmocnić. Dodał, iż nie jest to własność Gminy, 

jednakże Gmina powinna wystąpić z pismem do instytucji, która terenem tym 

zarządza. Ponadto poruszył temat kanalizacji deszczowej. Zauważył, iż należy 

wykonać odwodnienie przy posesji P. Tomkiewiczów. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec stwierdził, że przy ul. Południowej (na 

wysokości firmy „Pelmet”) po opadach deszczu gromadzi się duża ilość wody. 

Zapytał, czy planuje się poprawę tego odcina. Ponadto zapytał o plany oraz termin 

remontu dróg na innych ulicach. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że w momencie, kiedy będzie 

możliwość zakupu masy asfaltowej wspomniany odcinek przy ul. Południowej  

w Krościenku Wyżnym zostanie poprawiony. 
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Ponownie głos zabrał radny Waldemar Podkul. Zapytał on o termin wykonania 

remontu nawierzchni mostu znajdującego się przy ul. Marynkowskiej w Krościenku 

Wyżnym. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że Starostwo Powiatowe w Krośnie ma wykonać 

remont tego mostu. Termin nie został określony. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał radny Bolesław Pudłowski, który stwierdził, że nie tylko 

mieszkańcy ul. Wisłoczej w Krościenku Wyżnym skarżą na estetykę otoczenia przy tej 

ulicy. Ponadto zwrócił uwagę na potrzebę zamontowania kosza na śmieci przy  

ul. Wisłoczej w Krościenku Wyżnym (przy tablicy ogłoszeń) oraz zamontowania 

tablicy przy ul. Południowej w Krościenku Wyżnym. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że zostaną skierowane pisma do odpowiednich osób i instytucji w celu 

usunięcia zanieczyszczeń znajdujących się przy ul. Wisłoszej w Krościenku Wyżnym. 

Ponadto w 2007 r. zostaną zakupione kosze uliczne i jeden z nich zamontowany 

zostanie przy ul. Wisłoczej w Krościenku Wyżnym. Dodał, iż zamówiono do 

wykonania trzy tablice informacyjne, wobec czego zamontowana zostanie tablica przy 

ul. Południowej w Krościenku Wyżnym. 

 

 

 

Radny Grzegorz Kondracki zapytał o inwestycję p.n. „Remont Domu Ludowego  

w Pustynach”. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że w chwili obecnej 

uzyskaliśmy pozwolenie na remont tego obiektu, które nie jest jeszcze prawomocne.  

 

 

 

W dalszej kolejności Wójt Gminy – Jan Kuźnar podziękował radnym za przeznaczenie 

środków finansowych na remont ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach. Stwierdził, iż 

pozwoli to na dalszą pracę, jak również usunięcie sytuacji stresowych wśród 

mieszkańców Pustyn. Podziękowania złożył w imieniu swoim, jak i mieszkańców 

Pustyn. Podziękował tym, którzy go wspierali i przekonali innych radnych. Dodał, iż 

cieszy się, że to spotkanie kończy się w serdecznej atmosferze. 
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Ad. 25 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne – Antoni Dębiec podziękował 

wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu, a następnie zamknął VI Sesję Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w dniu 27 marca 2007 roku. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

Protokołowała: 

 mgr Alicja Fejkiel-Guzik 

 

 

 
 


